
Zápisnica

z 23. zasadnutia kého zastupitel'stva v Galante. kona ného dña 01 .12.2016

Poslanci MsZ
Prítomní: lng. Franti5ek Gaulieder

lng. Zoltán Horváth
PhDr. Marta Vajdová
PaedDr. Peter Cern¡i
Mgr. László Biró
Mgr. Peter Kolek
Zsolt Takáö
Mgr. János Marsall
MUDr. Richard Simaljak

MUDr. Helena Kertézsová
Bc. Katalin Jakoda Rátz
Mgr. Andrej Tábori
Mgr. László Benkovics,
Mgr. Jozef Gál
Mgr. Zsolt Barczi,
Peter Závodsk¡i,
Fridrich Psota

Ospravedlnení: MUDr. Ervin Chomöa

Neskorðí príchod nahlásil: MUDr. Ján Stratinskii

PrítomnÍ za MsÚ:

1. Mgr. Miroslav Psota, prednosta
2. Lucia Galambosová, zástup. prednostu
3. MVDr. Gábor Pallya, hlavnf kontrolór
4. Mgr. lvan Szolga
5. Mgr. Zuzana MoroviÕová
6. lng.Zuzana Kopasová
7. lng. Juraj Srnka, Phd.
8. Mgr. Edita Pintérová

Ospravedlnení: náöelník MsP Miroslav Grell

Óalei prítomní:

riaditelia zariadení, organizácii, firiem, ökolskiich a predðkolskfch zariadení, oböania,
podnikatelia

Peter Paðka

- Dneöné zasadnutie MsZ zaöíname trochu netradiöne, nakol'ko sa blíZia vianoöné
sviatky vystúpia deti zo ZS G. Dusíka a ZS Z. Kodálya, aby priniesli trochu vianoönej
atmosféry zaspievajú a zarecitujú,
- pod'akoval za pekné vystúpenie det'om aj pedagógom
- po krátkom programe otvoril 23. zasadnutie MsZ, privítal vöetkyich prítomnfch
- poZladal prítomnfch poslancov o prezentáciu : zcelkového poðtu 19 poslancov sa
prezentovalo 16 poslancov, kon5tatoval, 2e zasadnutie MsZ je uznáöaniaschopné
- preöítal návrh programu 23. zasadnutia MsZ
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PROGRAM:

1. Otvorenie
2. Vol'ba návrhovej komisie
3. lnterpelácie poslancov
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Návrh na lX. úpravu rozpoötu mesta na rok 2016
6. Ziadost'o uvol'nenie finanönyich prostriedkov z mestského fondu

rozvoja blivania
7. Návrh rozpoötu mesta Galanta a mestskfch organizácií na rok 2017

a vyih I'adovyi rozpoö et 2018-20 1 g
8. Návrh na schválenie konatel'a spoloönosti Garandia,spol. s r. o.
9. vzN ö. ...12016 o uröení vfðky finanön1ich prostriedkov na mzdy

a prevádzku na Ziakazákladnej umeleckej ökoly, na diefa materskejSkoly
a na diet'a alebo íiaka ökolského zariadenia so sídlom na území mesta
Galanta na rok 2017

10.Návrh vzN mesta Galanta ð. ..12016 opodmienkach uröovania a
vyberania daní z nehnutel'ností

11. Návrh vzN mesta Galanta ö. ...t2016 o podmienkach uröovania
a vyberania ostatniich miestnych daní

12' Návrh VZN o podmienkach uröovania a vyberania miestneho poplatku za
komunálne odpady a drobné stavebné odpady

13.Návrh VZN mesta Galanta ö. ...12016 o ustanovení a uiðke poplatku za
miestny rozvoj

14.Návrh vzN mesta Galanta ö. ...t2016 opouzívaní pyrotechnickyich
vfrobkov na území mesta Galanta

15.Návrh VZN mesta Galanta ö. ...12016, ktonfm sa mení adopíña vzN
mesta Galanta ö. 912012 o poskytovaní peñaZnfch príspevkov sociálne
odkázanym obyvatel'om mesta v znení VZN mesta Galanta ö,. 161201g

16. Návrh VZN mesta Galanta ö. ...12016 o zmene názvu ulíc
17. Návrh Statútu mesta Galanta
1 B. Návrh Statútu Gatantskfch novín/Gatántaiújság
19.Návrh na udelenie vyznamenania resp. ocenenia
20. Návrh na úötovné odpísanie pohl'adávky
2l.Ziadost St< Rrtadia Galanta
22. Návrh na prevod správy majetku mesta Garanta do správy TsMG
23. Návrh na prevod správy majetku mesta Galanta do správy sSZ
24. Návrh na schválenie prevodu bytov vo vlastníctve mesta
25. Návrh podmienok na predizenie NZ na Np ul. Hlavná g45 v Galante -

nájomca Ladislav Benkovið - TEMPOSTEMp
26. Návrh podmienok na zníZenie nájmu zaNP na ul. Hviezdoslavova K11 v

Galante v správe spol. BYSPRAV spol. s.r.o. Garanta - Foress.r.o.
27.zâsady na poskytnutie zl'avy z nájomného v Np na ul. Hlavnej a ul.

Vajanského pre rok201T
28. Návrh podmienok na vyhlásenie ovs, Np Hlavná 945 Galanta
29. smernica o povol'ovaní reklamnfch stavieb na území mesta Galanta
30. Návrh na obstaranie zmien a doplnkov úpru mesta Galanta
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31. Organizaöno-technické a finanöné zabezpeöenie Vianoönfch trhov
a Silvestra 2016

32.lnformatívna správa o plnení Analyzy stavu a ochrany Zivotného
prostredia na území mesta Galanta pre roky 2014 - 2018

33.Správa o rnichovno-vzdelávacej öinnosti, jej vfsledkoch a podmienkach
ðkôl a ðkolsk¡ich zariadeni v pôsobnosti mesta Galanta za ðkolsk¡i rok
2015t2016

34. Plnenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta
za rok2015

35. Plán kontrolnej öinnosti hlavného kontrolóra na obdobie l. polroka 2017
36. Návrh plánu práce MsZ v Galante na rok 2017
37. Pripomienky a podnety súvisiace s öinnost'ou samosprávy
38.Záver

Peter Paõka
- sú predloZenému návrhu programu pripomienky?

Mgr. László Biró
- dal dva pozmeñujúce návrhy na zmenu programu MsZ nasledovne:
1. Vypustit'bod ö. 8 - odôvodnil to tfm, 2e príprava tohto materiálu neprebehla
Standardnfm postupom a návrh nebol prekonzultovan¡i s navrhnutlim kandidátom.

2. Bod ö. 7 - Rozpoöet mesla zaradit aZ za prerokovanie bodov vöeobecne
záväznlch nariadení, ktoré majú vplyv na rozpoöet. Tento bod zaradif za bod ö. 15
Návrh VZN mesta Galanta ö. ...12016, ktonim sa menía dopíña VZN mesta Galanta
ö. 912012 o poskytovaní peñaänlch príspevkov sociálne odkázanym obyvatel'om
mesta v znení VZN mesta Galanta ö,. 1612013

- V zmysle rokovacieho poriadku musíme uröit' öas na pripomienky a podnety
súvisiace s öinnosfou samosprávy - navrhujeme öas od 17,00hod. - do 18,00hod.

Peter Pa5ka
- prosím hlasujte o t¡ichto pozmeñujúcich návrhoch

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrLalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

- prosím hlasujte o celkovom znení programu

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrLalo sa 0
Nehlasovalo: 0

- konðtatu jem, 2e zmena programu MsZ bola schválená
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- predloZil návrh na zloäenie návrhovej komísie v zlo1ení :

Bc. Katalin Jakoda Rátz, Peter Závodski, Fridrich psota

- prosím hlasujte o zloäení návrhovej komisie

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrLalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

- konötatujem,2e návrhová komisia bola schválená

- v súlade s Rokovacím poriadkom mestského zastupitel'stva predloZil návrh na
overovatel'ov záp isn ice :

1. PaedDr. Peter Öernf 2. lng. Frantiöek Gaulieder

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 15
Proti: 0
ZdrLalo sa: 2
Nehlasovalo: 0

skrutátormi dneðného zasadnutia sú: priska Viczénová, Alena Deáková
Zapisovatel'ka: Alena Deáková

Peter Paéka
- otváram bod lnterpelácie, prosím aby ste v ñom vystúpili s otázkami, s ktorymi sa na
Vám obyvatelia obracajú a nie sú predmetom rokovania MsZ. Vzhl'adom na to, Ze
máme bohatf program poprosím Vás aby sme boli struðní.

Bod ð. 3 - lnterpelácie poslancov

Mgr. Jozef Gál
1. Obrátili sa na neho obyvatelia zo Sídliska Revoluöná ötvrt' - nie prvfkrát sa stalo,
Ze smeti z vel'kokapacitn¡ich kontajnerov neboli vynesené . Ziada i¡ao¡teta TsMG o
kontrolu na tomto sídlisku, ktoré je vel'mi frekventované a kontajnery sa rfchlo plnia.
Vela získame vybudovaním kontajnerovfch státi, dúfa,2e státia budú uzamykatel'né
a obyvatelia získajú kl'úö od nich. Pfta sa, ako k tomu doðlo, Ze kontajnery nie sú
vyprázdnené a smeti sa nevyva'ilu' 

Zodpovedané na MsZ

843



lns. Zoltán Zelinka

- nemá tieto poznatky, ale dá to preverit. Nie je pravda, 2e by vðetky kontajnery
neboli vyprázdnené lebo to by bol chaos a okamZitf kolabs. Preverí öi sa nemohlo
stat', Ze nevyniesli ten, ktoqi nebol plnf. Dá to preverif.

PaedDr. Peter Õernf

1. Ziada informáciu, aká je perspektíva CVÖ nakol'ko dostal informáciu, Ze CVÖ sa má
ruðit'. On ako predseda komisie ðkolstva priðom hovorí a! za ölenov komisie nikdy
neprijímali takéto rieðenie ohl'adne CVÖ max. sa bavili o prest'ahovaní CVÖ do inich
priestorov, konkrétne na ZS Stefánikova. Oprávnene sa riaditel'ka CVÖ p1ita, öi toto
sfahovanie bude aktuálne v tomto kalendárnom roku alebo nie. äiada informáciu,
odpoved'na otázku öi to poslanci majú brat'ako hotovú vec, ale oni, poslanci, nevedia
o tom, 2e by sa CVÖ malo ruöif .

Peter Paðka
CVÖ rozhodne neru5íme. CVÖ sa zaóína sfahovaf, s pani riaditel'kou sme sa
dohodli, Ze sfahovanie by sa malo zaöat 12. decembra.

Zodpovedané na MsZ

2. Kolega MUDr. Simaljak a Mgr. Benkovics sa v mesiaci november
k24. novembru vzdali ölenstva v dozornej rade spoloönosti Bysprav. Dáva túto
informáciu do pozornosti kolegom-poslancom. Situáciu jednoducho nepovaZujú za
Standardnú a preto sa rozhodli odstúpit z ölenstva v DR.

Zodoovedané na MsZ

Peter Paðka

K DR Byspravu - dostal listy s informáciou o odstúpení z DR. S tym, 2e u pána
Benkovicsa je to bezpredmetné lebo on bol zdozornq rady odvolany, takäe
nemôZe odvolanyi ölen odstúpit' znovu. Zobral to len ako formálny list.
Odpovieme Vám vðetk¡im. Budeme sa zaoberaf rieöením tejto situácie.

Mgr. Zsolt Barczi

1. Dúfa, Ze v tejto veci uZ interpeluje naposledy. Jedná sa o inteligentné bezpeöné
priechody. Je rád, 2e aj pán primátor sa angaZuje v tejto veci a sú tam vraj aj tfZdenné
kontroly. Jednu vec by chcel upresnit'. Je aj zmluva, ktorá bola vöera zverejnená na
stránke mesta, Ze sa to rozdelilo na dve etapy tomu aj rozumie, asi z öasovlich
dôvodov, predpokladali sme, Ze sa to asi nestihne. Prvá etapa bude nasvietenie.
Otázne pre neho azáhadnê je, 2e druhá etapa má konöit aZ 31.7. a druhá etapa
v sebe skniva iba detekciu prítomnosti chodcov na priechode, technické záleZitosti,
ktoré si nemyslí, Ze ked'predpokladá,2e v marci konöí zima,2e aZ tri mesiace by sme
ich mali rieðit'. Preöo je tu aZ tak benevolentnyi termín.

Zodpovedané na MsZ
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2. Tykasazáleäitosti, ktoré sme schválili minule, ked'sme schválizmenu v UPN -Hody
- vyichod, öitam budú vöetky regulatívy dodrZané, aké vel'ké parcely sa tam plánujú?
Vtedy lng. Szocsová v materiáli spomínala,2etam budú 6,5-7-8 árové parcely. lde mu
o to, aby nedoðlo k tomu, Ze sa budeme borit'ako na Kolónii, Ze nie sú parametre také
ako majú byf, potom máme problémy s parkovaním, s odvozom smetí. Ziada, aby sa
na toto dbalo. P¡ita sa öi vedúca ORM má 4 presnejðie informácie, aké by mali byt'
parcely a pod.

Zodpovedané na MsZ

lng. Zuzana Kopasová

Dodanie inteligentn¡ich priechodov v rámci L a ll. etapy dátumy sú dané
z dôvodu, 2e tak bola vyhlásená súfaZ. V tomto roku sme mali obstaraf dva
priechody a v d'al5om roku d'alðie dva priechody. S dodávatel'om sme sa
dohodli, Ze celú stavebnú öasf spravia do 15. decembra adodatoöne po
dokonöení zimnej (tdräby nastúpia a nasvietiace gombíky v rámci komunikácie
osadia. Uröite to nebude ku koncu júla, ako to bolo uvedené v zmluve. Podl'a
súfaZe musia byt uvádzané aj termíny.
Öo sa t¡ika zmeny Úeru Hody vfchod toto je len prvf krok. Zmena ÚpN zmena
funkðného vyuZitia daného územia, s t¡im, Ze po schválení tejto zmeny investor
predloZí komplexnú urbanistickú ðtúdiu daného územia a z toho budú zrejmé
dané podmienky, ale predpokladám,2e nadväzujú na existujúcu öast'.

lng. Frantiðek Gaulieder

1. Obrátili sa nañho obyvatelia ulice T. Vansovej a interpeluje na riaditel'a TsMG
Galanta, prípadne na vedúcu oddelenia rozvqa mesta zo strany obyvatel'ov je
staZnost', Ze ulica bola pôvodne ako jednosmerná, zmenila sa na obojsmernú bez
zákazu vjazdu. Nachádzala sa tam a¡ znaöka zákaz vjazdu nákladnim motorovym
vozidlám, preto sa obyvatelia pftajú z akého dôvodu doðlo k tejto zmene. äiad4,i, aby
zákaz vjazdu n á kl ad n¡ich moto rov¡ich vozid ie I bol n ad'a lej zabezpeöeny .

lnq. Zuzana Kopasová

Neviem Vám teraz presne odpovedat, situáciu preveríme. Odpoved'dostanete
písomne.

Z: lng. Zuzana Kopasová

Mgr. Peter Kolek

1. Na minulom zasadnutí MsZ 27.10.2016 obyvatelia sídliska s vel'kfm
nepochopením prijali fakt, 2e na tomto sídlisku boli osadené bez povolenia dve
parkovacie znaóky, ktoré vyhradzujú moZnost parkovania danej spoloönosti
a neumoZñujú parkovat obyvatel'om tohto sídliska poöas dña na tyichto miestach.
Ja som vtedy toto prezentoval pred poslancami MsZ a dokonca som sa p:ital aj
zamestnancov, 2e akoje moZné, Ze takéto znaöky sa objavia na t¡ichto miestach.
Nebolo mi v5ak odpovedané resp. mi bolo odpovedané, 2e dostanem písomnú
informáciu. KedZe som túto problematiku chcel rieðif zároveñ sme prijali
uznesenie jednomysel'ne, kedy poslanci uznesením schválili odstránenie tohto
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dopravného znaðenia na vyhradenie parkovania pre podnikatel'sk¡i subjekt. Dña
02.11.2016 bolo primátorom mesta Galanta toto uznesenie E podpísané.
Následne 09.11 .2016 dostávam odpoved' na moju interpeláciu vtom zneni, 2e
spoloönosf TlMl lNTo nepo2iadala prísluðnii cestnf správny orgán, ktonfm je
v tomto prípade mesto Galanta na uröenie pouZitia dopravného znaöenia. Óabj
citoval odpoved'na interpeláciu priöom skon5tatoval Ze sa tam nachádzajú rôzne
protichodné veci. Prosí na to odpoved'.

2. Druhá interpelácia sa tyka zásadnej udalosti kultúrneho charakteru z môjho
pohl'adu ako predsedu komisie kultúry vel'mi v¡iznamnej v tomto meste. Spevokol
Z. Kodálya, ktoni oprávnene môZeme povaZovat' za svetoznámy oslavoval
60. vfroöie svojho zaloäenia v MsKS. Zúöastnil som sa tejto udalosti aj ja, za
MsKS som odovzdával ocenenie s pamätnfm listom a kyticou. Boli tam iné
inðtitúcie, organizácie dokonca z celého Slovenska. Moje obrovské prekvapenie
bolo, Ze anijeden ðlovek z mesta sa nenaÕiel, ktory by bol tomuto súboru pri tejto
príleZitosti aspoñ pod'akoval. Poprosí, ak mesto dostane pozvánku, aby si naðli
öas a uctili si I'udí, ktorí tam spievalú a pani dirigentku, ktorí reprezentujú naðe
mesto.

Peter Paðka

Na prvú otázku Vám odpovieme písomne do 10 dní.
Na druhú otázku len v skratke - ja som na poslednú chvíl'u nemohol íst', zastúpil
ma p. viceprimátor. Kazdopádne ma to mrzí. Preöo mi to vytiikate práve vy,
ktonf sa tieZ nezúöastñujete vðetkfch dôleZitfch podujatí, ktoré sa odohrávajú
v meste. Som z toho sklamanf.

Mgr. Peter Kolek

Beriem to zasa ako provokáciu z Va5ej strany. Ja ked' mám moZnost' tak, sa
zúöastním kaZdého jedného podujatia. MnoZstvo podujatí moderujem. Primátor
mesta by tam mal byt ako prvi a ako ðtatutár mesta by som si splnil vðetky
náleZitosti.

Mgr. László Benkovics

1. Moja interpelácia smeruje na p. lng. Kopasovú nakol'ko sa dozved el, 2e mesto
zaðiatkom novembra vypísalo vyzvu na predkladanie Ziadostí na rozöírenie
kamerového systému v budove mestskej polície s pribliZnou hodnotou zákazky
8400€, ale následne ju zruðilo. Plita sa, z akého dôvodu bolo toto zruðené, öi je
dôvodom odpredaj budovy MsP alebo sa to stalo zinych dôvodov?

Zodpovedané na MsZ

lnq. Zuzana Kopasová

- V tejto vecije kompetentnf odpovedat'p. náöelník MsP M. Grell.
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Peter Paðka

p. náöelník sa pred zasadnutím ospravedlnilz neúöasti, pretoZe majú problémy
a musel slúZif.

Mqr. Miroslav Psota

Dôvodom zruðenia tejto vyizvy nebol predaj budovy MsP, ale 2e kamerovf
systém sa má napojit' na novy optick¡i káblovf rozvod, ktoni zatial' nie je
dobudovanli. Prípadny vit'az dodávky kamerového systému by sa nemohol
napojit na túto optickú sief. TakZe z dôvodov aj na strane mesta aj na strane
firmy, ktorá pokladá optické káble na územi mesta bolo to nutné zatial'
stornovat'.

Peter Paöka

Sút'aZ bude vyhlásená znovu v novom roku

Fridrich Psota

1. Obrátili sa nañho obyvatelia, ktorí majri záhradky v záhradkárskej osade na sídlisku
Sever za garáåami. V mesiaci máj v tomto roku podali sfaZnost na mesto Galanta vo
veci zamedzenia prístupu k záhradkám autami a odvozu odpadu zo záhradiek. Jedná
sa o mestsk¡i pozemok. Obrátilsa na lng. Kopasovú, aby mu zaslala písomnú odpoved'
ako sa táto st'aZnost' dorieöila. Záhradkári poZadujú zabezpeöit' 8m vstup k bráne,
ktorú si svojpomocne vybudovali.

Z: lng. Kopasová

2. Piita sa na hradnú vysadbu, öi pri kolaudáciistavby na sídlisku JAS budú vysadené
brezy nahradené in¡imi drevinami t. j. nealergénnymi.

Zodpovedané na MsZ

Peter Paðka

Osobne vstúpil do rieöenia problému záhradkárskej osady na sídlisku Sever.
S pánom, ktonf tam mal peknú vfsadbu tak ju zlikvidoval. Najväöðím problém
vðak je, 2e záhradkári si osadili bránu tak neðt'astne, Ze im sama bránila pri
vjazde s autami. Poziadal som TsMG, aby im pomohli s rieðením tohto
problému, terazsa s t¡im zaoberajú TsMG.

lno. Zuzana Kopasová

K vfsadbe stromov na sídl. JAS. My sme dali uZ avízo, brezy budú nahradené
in¡imi drevinami.
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lng. Zoltán Horváth

1. Faktická - pyta sa, z akého dôvodu bola pri priechode pre chodcov oproti obchodu
Polák vykopaná jama, pretoZe nevie si predstavif öo tam bude. Obáva sa, Ze o tom
priechode poslanci nikdy nehovorili. öo tam bude prosím Vás?

Zodpovedané na MsZ

lno. Kooasová

Vykonávajú sa uikopové práce, robí sa prípojka k stoziaru, ktoni bude
nasvecovat' prechod.

Mgr. János Marsall

1. Reaguje na vetu, ktorú povedal p. primátor, 2e nemôZe sa vzdat' (Mgr. László
Benkovics) funkcie lebo bol odvolany. Citoval z rokovacieho poriadku ö1. 2 ... p.
primátor nemá v právomoci toto zmenit. Rád by som poöul a¡ názor p. Mgr. psotu.

Zodpovedané na MsZ

Mor. Miroslav Psota

Ked2e nezaznela otázka od p. poslanca, ale jeho konötatovanie a jeho vlastnyi
názor tak túto vec rieöi MsZ uZ celf kalendárny tento rok. Definitívnu odpoved'
na tento ,,spor" medzi orgánmi mesta Galanta dá rozhodnutie Krajského súdu
v Trnave. Poökajme si na vfsledok.

Mgr. Zsolt Barczi

1. Faktická - zasa k priechodu pri Polákovi pôvodne tento prechod nemal byf
nasvieteny. MsZ predsa rozhodlo o troch priechodoch a to pri Reðtaurácii Merkúr, pri
kostole, pri poðte. Potom p. primátor vymyslel eðte jeden priechod. Pri poðte sú vraj
nejaké technické problémy. To mu vysvetlila p. Kopasová.

Peter Paðka

- Tét poöta je naoza¡ vel'mi dôleZitá. Bolo nám jednoznaöne odporuðené
odborníkmi na dopravu aj dopravnfm inðpektorátom, Ze ked'urobíme len na
niektonich priechodoch na ulici Hlavnej môZe nastat'problém na ostatnlich. lnak
sa to nedalo rieðit'.

lng. Frantiðek Gaulieder

1. Chce reagoval na p. prednostu, p¡ita sa akf je terazprávny stav veci, o ktorej kolega
pred chvíl'ou hovoril. Hovoríte, ze poökajme si na rozhodnutie súdu.
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Povedzte jasne a zrozumitel'ne, akyi právny stav teraz platí ak MsZ prijalo nejaké
uznesenie resp. rozhodnutie.

Mqr. Miroslav Psota

- Zopakoval právny stav k danej problematike.

lng. Frantiðek Gaulieder

p. prednosta ja som mal otázku na Vás, akf je právny stav teraz níe procesnf
stav. Vy ste hovorili o procesnom stave. Ja hovorím o právnom stave. Právny
stav je taky, ako rozhodlo MsZ mám pravdu alebo nie?

Mor. Mi av Psota

rozhodnutie MsZ bolo prijaté je platné, ale musím poznamenat', 2e súðasne
napadnuté.

lng. Frantiðek Gaulieder

zdá sa mi, 2e sa z toho vykrúcate a nechcete odpovedat. No právny stav je
tak'!, 2e uznesenie a rozhodnutie MsZ je platné potial' pokial' súd nerozhodne
inak.

Mqr. Miroslav Psota

áno MsZ prelomilo veto p. primátora, ktory vetoval. Momentálne právny stav
tohto uznesenia je takf, Ze je platné. Ale spochybnené.

Mgr. László Biró

1. Otázka k priechodom pre chodcov. Som v neistote, ako to dopadne pred po5tou.
Bude tento stav rieöitel'n1i v roku 2017.

lng. Zuzana Kopasová

Musíme vstúpit'do rokovania so Slovenskou poðtou pretoZe stavebné úpravy
by sa tyikali aj cudzieho pozemku nie len mestského. Musíme to komplexne
rie5it' a dohodnúf sa s nimi pretoZe priechod nie je dobre osadenf je
v kriZovatke.

Peter Paöka

S poötou máme pomerne komplikované vzfahy, dot'ahujeme sa aj o rampu
pokial' sa jedná o mamiöky s detsk¡imi vozíkmi. Nie je s nimi jednoduché
jednanie.
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Mgr. László Biró

1. Faktická - chcem Vás poZiadaf v mene svojom aj v mene väööiny poslancov , Ze
keby ste to naozaj rieðili v roku 2017, aby tam ten nasvieten¡i priechod bol. Je to
dôleZité a kaädy problém sa dá vyrieöit' a prosím Vás o to.

Peter Paðka

- Je to jedna z naöich top priorít.

Zsolt Takáð

Pod'akoval vöetkyim za podporu projektu aj v mene rodiöov, ktoni sa podporil
tento rok a podporí sa aj na budúci rok,,Po stopách rodiny Esterházy" . Óakuje
za prípravu tohto projektu osobitne p. Slávikovej. Bude pripravenf materiá|,
ktoni sa odprezentuje v slovenöine aj v angliötine s konkrétnymi öíslami. KaZd!
poslanec obdrZítúto správu. Vel'ké pod'akovanie patrí spoloönosti Samsung za
mimoriadny vklad, máme ústny prísl'ub, 2e al na budúci rok podporia tento
projekt.

Mgr. Peter Kolek

1. Oböania avizovali, Ze prenáðanf prenos z tejto sály neboli schopní sledovaf kvôli
tomu, 2e lo sekalo a nemali Ziadnu takmer ucelenú informáciu, o tom ðo sa tu dialo.
Pyta sa, öi sa nieöo stalo? Alebo öitento stav pretrvâva a¡ dnes. Prosím pozrime sa na
to.

Peter Paðka

Poprosím o reakciu p. Rybárskeho

Róbert Rvbárskv

Celf prenos robím na vlastné náklady. Nemám vedomosti, 2e by minule boli
technické problémy. Dnes som to poöul prv¡ikrát. Dnes je konkrétne problém
s pripojením na Youtube. Robím dva prenosy jeden je audio a druhf video
prenos, ktoni ide cez Youtube momentálne z technicklich príöin nejde, ale
rieðim to.

Peter Paðka

Pokial' sa uZ nikto nehlási ukonöujem bod interpelácie a äiadam dotknutlich
zamestnancov vzmysle ö1. 19 rokovacieho poriadku, aby na interpelované
problémy do 10 pracovnych dní písomne odpovedali.
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Bod ð. 4 - Kontrola olnenia uznesení

Mgr. Miroslav Psota
Peter Paéka

- uviedol materiál
- rozprava

Mgr. Miroslav Psota
- prosím otázky k str. ð. I

Mgr. Peter Kolek
- k uzneseniu ö. 7712-2015 si chce osvojif odporúöanie kontrolóra mesta, ktonf
odporúða, aby sledovanie uznesenia bolo priebeäné. Vyvoláva to u mña úsmev, Ze
kontrola raz do roka predlozif pozvánky na pozvania komisie kultúry t. 2., ze
v decembri by nám mali byt' predloZené pozvánky, ktoré mesto dostalo v priebehu
celého roka. S tfmto ako predseda komisie nemôZem súhlasit'. Navrhujem, aby bolo
prijaté opatrenie, aby sekretariát primátora priebeZne zasielal pozvánky komisii kultúry
na e-mailovú adresu predsedu komisie. Toto je môj návrh na zmenu uznesenia.

Mgr. Miroslav Psota
- nejde o to, Ze sa v5etky pozvánky budú komisii predkladat'razdo roka. lde o kontrolu
plnenia tohto uznesenia, ktorá sa bude predkladaf raz roöne v mesiaci december, ale
vðetko ostatné, 2e o kaådom pozvaní bude komisia informovaná to platí, len aby sme
nemuseli kaZdy mesiac túto kontrolu uznesenia predkladaf na MsZ t. z. kontrola
plnenia tohto uznesenia bude vyhodnocovaná len v mesiaci december raz roðne.

Mgr. Peter Kolek
- faktická - súhlasím s tfm, ðo povedal p. prednosta

Mgr. Miroslav Psota
- otázky k str. ö. 2, str. ö. 3, str. ö. 4

lng. Frantiðek Gaulieder
- faktická - má pripomienku k Uzneseniu ö.2651Z-2016, kde je uloZené prednostovi
MsU zaradit'informatívnu správu o stave Galandie naka1dé MsZ, T: stály - odcitoval
zo správy pre MsZ alebo je to iba vysvetlenie ako sa plní uznesenie.

Mgr. Miroslav Psota
- od ostatného zasadnutia MsZ vo vzfahu Galandia sa zmenila jedna skutoönost'a to
konatel'ka sa vzdala funkcie je to popísané d'alej v uznesení. Öo sa t¡ika stavu TC
Galandia a jej prevádzky nezmenilo sa niö, robíme v zmysle schváleného postupu
obstarávania predpokladanej hodnoty zákazky na verejné obstarávanie. Do tohto
procesu bude zapojená aj komisia, ktorú schválilo MsZ. Niö viac niö menej sa okolo
Galandie nestalo. Preto je takáto struöná odpoved'.

lng. Frantiðek Gaulieder
- faktická - t. 2., Ze potom má takto vyzerat informatívna správa a nie jednou vetou
ako je plnené uznesenie. Pre budúcnosf informatívna správa je jedna vec a druhá vec
je ako je plnené toto uznesenie.
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Mgr. Miroslav Psota
- správa bude predkladaná ako Informatívna správa v prílohe alebo ako samostatnyi
bod

Mgr. Miroslav Psota
- otétzky k str. ð. 5, str. ö. 6, str.ö.7,
- na str. ö. 7 - odporúöam do Vaöej pozornosti lnformatívnu správu

lng. Frantiëek Gaulieder
- k str. ö. 6 k Uzneseniu ö. 30912-2016 sa p¡itam hlavného kontrotóra, nakol'ko je tu
uznesenie vysvetlené inak ako bolo mnou doplnené na predchádzajúcom MsZ. P¡ita
sa, ako bola dorieðená táto záleZitosf vo veci vyuZitia sluZobného motorového vozidla
na základe novfch skutoöností, ktoré uviedol viceprimátor Zsolt Takáö, 2e sluZobné
motorové vozidlo ðoféroval syn primátora a aké opatrenia boli prijaté.

MVDr. Gábor Pallya
- kontrola bola ukonöená a nová kontrola nebolazaöatá, ale po dohode s prednostom
úradu sa novelizovali zásady pouZívania sluZobnfch motorovfch vozidiel. Prednostom
úradu bolo zvolané pracovné rokovanie resp. ðkolenie vðetkiich oprávnenfch
zamestnancov MsÚ, ktorí sú oprávnení Ziadaf a viest motorové ùozidlo. Na tomto
ðkolení, kde som sa tieZ osobne zúöastnil sa dalo podpísaf kaZdému jednému
zamestnancovi a podrobne sa vysvetlilo, Ze len ten je oprávneni viest motorové
vozidlo, ktoni je uvedeny na äiadanke ako Ziadatel' a nie je prípustné viesf motorové
vozidlo tomu, kto na Ziadanke nie je uvedeni. Toto ðkolenie absolvovali vðetci
zamestnanci a myslím si z mojej strany, Ze je to dostaöujúce do budúcna, aby sa také
veci nestali.

lng. Zoltán Horváth
- na minulom zasadnutí MsZ bol pouöeny,2e asi po 20 rokoch nemôZeme,,uktadaf"
MsÚ alebo prednostovi MsÚ uznesenia. Napriek'tomu, vðetky materiály zo strany
vedenia mesta boli predkladané spôsobom, Ze ,,ukladá" prednostovi. Bolo povedané,
Ze sa to uZ nestane. Odcitoval ö1. 15 z nového rokovacieho poriadku MsZ, ktorii dnes
dostal a preto sa piita ako je to teraz?

Mgr. Miroslav Psota
- p. poslanec, ku ktorému bodu uznesenia bola táto pripomienka? Lebo je bod Kontrola
plnenia uznesení.

lng. Zoltán Horváth
-vychádzalsom z dnes doruöeného materiálu. Ja som sa pftal prednostu vel'misluöne
a váZne, je to poburujúce.

Mgr. Miroslav Psota
- p. poslanec reagujem len na ten rokovacíporiadok, ktoni si spomenul, je bod Kontrota
plnenia uznesení. Otétzky bolo moZné klásf v bode lnterpelácie poslancov alebo
Pripomienky a podnety. Odpovíem aj na túto otázku aj ked' je mimo rokovania tohto
bodu. V öasti rokovacieho poriad-ku, ktoni citoval lng. Horváth tento nebol predmetom
návrhu novely, ani zo strany MsÚ, ani zo strany poslancov
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Je to sta4i text, ktoni bol zaloäeny do rokovacieho poriadku od zaðiatku jeho
schválenia. Tol'ko na vysvetlenie. Nabudúce pri zmene rokovacieho poriadku túto
akoZe nedôslednosf alebo chybiöku navrhneme opravit'.

Peter Paõka
- je tam eðte jedna vec, na ktorú som upozornil p. prednostu a má ju uloZenú ako
úlohu, stfm, 2e pri najbliZðej zmene sa to musí daf do poriadku. Öakujeme za
pochopenie.

Mgr. László Biró
- p. prednosta sme pri bode Kontrola plnenia uznesenía p. poslanec sa pita na ö1. 15
Rokovacieho poriadku - príprava uznesení MsZ a nariadení mesta, öo s tfm vel'mi
úzko súvisí. Preto tieto poznámky dajte bokom, pretoZe toto nie je vhodné váöho
postavenia ani rokovania MsZ.

Mgr. Miroslav Psota
- moja otázka podl'a mña bola legitímna, ktorého uznesenia sa tfkala pripomienka, ale
sme sito vysvetlili.
otëtzky k str.Õ.6, str. ö. 7 prosím, aby ste sa venovali prílohe ö. 4, ktorú si MsZ vyZiadalo
a ie nazvaná ako lnformatívna správa o plnení investiönfch aktivít v rámci rozvoja
obce 2ar.2015a2016
str. ö. 8, tu upriamujem Vaöu pozornost' na prílohu ö. 1, kde by bolo vhodné, aby sa
napravila chyba, ktorá sa stala pri schval'ovaní pozmeñujúceho návrhu k tomuto VZN,
t¡imto návrhom na uznesenie sa táto technická chyba odstrañuje.

Mgr. Zsolt Barczi
- pyta sa, öi sa túto technickú chybu nedalo nevöimnúf si pri schval'ovaníVZN. PretoZe
sa len predlZuje platnosf nového VZN a zatial' platí staré VZN. Alebo sa t¡imto
pripravila nejaká pôqa pre to, aby p. primátor mohol udelit' eðte nejat<ym tZ-le
oböanom ocenenie. Co vlastne navrhujete opravif?

Mgr. Miroslav Psota
- stala sa chyba pri pozmeñovacom návrhu p. poslanca lng. Gauliedera, kde Ziadal
doplnit' jeden ölánok do tohto VZN, poznamenávam, 2e nepostupoval v súlade
s rokovacím poriadkom MsZ ö. 15 ods. 6, kde je napísané - odcitoval. Hl'adali sme
rieöenie ako to napravit. Toto uznesenie, ktoré máte v prílohe ö. 1 je nápravou tejto
drobnej technickej nedôslednosti. OkamZite ako to bude opravené bude VZN
zverejnené.

lng. Frantiëek Gaulieder
- p. prednosta s Vaðím v¡ikladom nesúhlasím, pretoZe funguje to asi tak, ked'sa vloZí
nejakf ölánok automaticky sa posunie öíslovanie jednotliv¡ich ölánkov o jeden stupeñ
vyððie. Nepredpokladal som, Ze Vy ako prednosta urobíte takúto zásadnú formálnu
chybu a toto VZN nevyvesíte na úradnú tabul'u, upravenú Vami resp. pod Vaðím
vedením. Neakceptujem vôbec ten spôsob,2e toto VZN nebolo vyvesené, tak ako tu
predznaöil p. Barczi, s tfm, Ze posunutie öíslovania ste mohli zabezpeóif. K tomuto
uznesenie MsZ vôbec nepotrebujete.
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Peter Paðka
- nehl'adajte za tfmto nejakú konðpiráciu. Ja som uZ udelil ceny primátora, s t¡im, Ze
budú slávnostne odovzdané lS.decembra na öo Vás srdeöne pozfvam. Toto tu bolo
urobené skôr neZ doðlo do platnosti Vaöe uznesenie. Toto tu sú len formálne
záleZitosti, ktoré sa prihodili.

Mgr. Miroslav Psota
- áno moZno by sme sa k tomu odhodlali pokial'by bola Ziölivejöia atmosféra, ale pokial'
sa príjme uznesenie a VZN je v zlom texte v öíslovaní jednoducho bez opravného
uznesenia MsZ sa na takéto nieöo nepodujmeme ani nepreöíslujeme d'al5ie ölánky vo
VZN. Aj keby tam ostala táto chyba naveky. Ná5 návrh je, aby sa dnes príloha ö. 1

schválila a v tom prípade sa odstránia vðetky problémy z Váðho návrhu novely tejto
normy.

Mgr. Zsolt Barczi
- faktická - pita sa primátora, kol'k¡im oböanom navrhol ocenenia, öi bude slávnostné
odovzdanie ocenení? Bolo dobnim zvykom toto konzultovaf.

Peter Paöka
- ako som povedal poz¡ivam Vás na slávnostné odovzdávanie 15. decembra. Vtejto
chvíli neviem povedat kol'ko ich bolo presne udelenich.

Mgr. Miroslav Psota
- otátzky k str. ö. 8, str. ö. I - tu chcem upriamit'pozornost návrhovej komisii na prílohu
ö. 2, kde z dôvodov na strane Ziadatel'a nebol zahrnut¡i jeden pozemok do uznesenia
MsZ, ktorf má byt'dotknut¡i vecnfm bremenom zo strany Ziadatel'a LARGO SK s r.o.
- d'alej str. ö. 10, str. ö.11, str. ö. 12, str. ö. 13, str. ö. 14
- eðte raz dávam do pozornosti návrhovej komisiu prílohu ö. 1, ö. 2, ö.3, ktorá sa tfka
spoloönosti LIDL atieí oprávnenia z vecného bremena pôvodne to mala byt
spoloönosf LIDL, ale po rokovaniach so zhotovitel'om vysoko napäfovej prípojky sa má
stat'ZsD a.s.

lng. Frantiðek Gaulieder
- dáva návrh na uznesenie k predmetnému bodu, ktoré bude mat nasledovné znenie

Mestské zastupitel'stvo schval'uje, aby primátor mesta Galanta zabezpeöil vytvorenie
prehl'adnej aplikácie schválenich uznesení MsZ, aby z tejto aplikácie bolo
jednoznaöné ako sú schválené uznesenia priebeZne plnené s odporuöením pouZif
kvôli názornosti t. z. semaforovú metódu.

T:január 2017
Z: primátor mesta Galanta

Peter Paðka
- ak mám tomu dobre rozumiet chcete odo mña,

aby som do konca januára dal niekomu vyhotovif nejakú aplikáciu. Neviem, öito bude
moZné realizovat'do konca januára. Dávam na zváäenie in¡i termín.

854



lng. Frantiðek Gaulieder
- nie je problém takúto aplikáciu vytvorit. Je potrebné, aby sa dalo vyhl'adávat' podl'a
kl'úöového slova. Takéto nieöo niekde funguje.

Mgr. Peter Kolek
- faktická - poprípade by vyhovovala obyöajná Excell tabul'ka, kde by bolo farebne
vyznaöené plnenie uznesenia. Toto staöí dat na web stránku s popisom. Nechápem
preöo by sa to nemalo stihnút.

Peter Paõka
- reð bola o aplikácií nie o Excell tabul'ke. Odovzdal slovo zástupkyni prednostu

Lucia Galambosová
- poprosila o prediZenie termínu. Sl'úbila, 2e sa bude rozprávat s p. poslancom o web
stránke a my sme to uZ na web stránku zadali. Je tam aplikácia ale nie je semaforová.
Poprosila, öi by mohli poslanci poökaf na upravenú web stránku azatial'neprijímali
uznesenie.

lng. Frantiöek Gaulieder
- aplikácia sa dá vel'mi nichlo upravit, informatici vedia ako sa to robí

Lucia Galambosová
- áno, ale eðte ste nevideli tú öo som vymyslela ja.

lng. Frantiðek Gaulieder
- no ked'ste ju vymysleli tak ju treba len doplnit'.

Peter Závodskf
- má dve pripomienky k návrhu p. Gauliedera. Navrhujem, aby si si to osvojil. Slovo
prehl'adná aplikácia by som navrhol zamenif za prehl'adny zoznam schválen¡ich
uznesení MsZ. A po druhé zodpovednym nemôZe byt primátor mesta, ale môZe bfi
prednosta MsÚ pretoZe sa jedná o úradnú vec.

lng. Zoltán Horváth
- faktická - navrhujem návrhovej komisii, aby sa pri navrhovaní uznesení striktne
vychádzalo z dnes doruöeného rokovacieho poriadku v súlade s ö1. 15 ods. 2.

lng. Franti5ek Gaulieder
- faktická - súhlasím s návrhom predsedu návrhovej komisie, s tym textom, ktory
preöítal a plnenie uznesenia treba uloZif prednostovi MsÚ.

Mgr. Miroslav Psota
- v Uznesení ö. 77lZ-2015 dopíöeme termín kontroly uznesenia raz roöne v mesiaci
december. S tyimto pozmeñujúcim návrhom Mgr. Koleka.

Peter Závodskf
- p. poslanec Kolek musí vziat'svoj návrh spät'. PretoZe by to bolo zmätoöné.
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MVDr. Gábor Pallya
- Uznesenie ö'. 7712-2015 sa zrodila z praktick¡ich dôvodov. Môj názor, ktoni som
prezentoval pri stanovisku ku KPU vychádzam z toho, Ze mesto priebeZne vie, kedy
aké pozvanie priðlo. PriebeZná kontrola znamená, Ze toto uznesenie sa plní v priebehu
celého roka.

Peter Závodskf
- faktická - slovo priebeZne nie je kontrolovatel'né a meratel'né.

Mgr. Peter Kolek
- faktická - na základe odznelého st'ahujem svoj povodn¡? návrh a stotoZñujem sa
s vyjadrením p. prednostu, s t¡im, Ze jasne je tam napísané, 2e mi sekretariátom
primátora budú posielané pozvánky akonáhle prídu.

Peter Paéka
- prosím návrhovú komisiu preöítaf uznesenia

Peter Závodsk!
- preöítal úpravu Uznesenia ö.7712-2015

Termín kontroly plnenia uznesenia jeden krát roöne v mesiaci december
v kalendárnom roku.

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Závodsk!
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle g 6 ods. 2 a S 11 ods. 4 písm. g)
zákona ð. 369/1990 Zb. o obecnom zriadeni v znení neskorðích predpisov dopíña
svoje uznesen ie ö,. 35312-201 6 2 29.09.2016 takto :

V Öasti lV. Ölánku 4 sa dopíña ods. 2 v znení:,,Návrhy na udelenie vðetkfch druhov
ocenení a Wznamenaní podliehajú schváleniu MsZ".

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrZalo sa 0
Nehlasovalo: 0

Peter Závodsk!
- k uzneseniu, ktoré je v prílohe ö.2 chcem poznamenat' p. prednostovi, Ze napriek
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tomu, Ze tento materiál v zmysle rokovacieho poriadku mal byf pred rokovaním MsZ
predlo2enf dodatoöne do finanönej komisie lebo k takémuto materiálu sa komisia
nevyjadrila. Ako prejav dobrejvôle zo strany poslaneckého zboru uznesenie preöítam.

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo Galanta podl'a $ 1 1 ods. 4 písm. a) zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

schval'uje
zriadenie vecn¡ich bremien na öasti pozemkov vo vlastníctve mesta Galanta parcely
registra C KN öíslo 208/9, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o vymere 1208
m2,parcela registra C KN öíslo 208/10, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie
o vymere 504 m2,parcela registra C KN öíslo 208/11, druh pozemku zastavaná plocha
a nádvorie o rnfmere 701 m2, zapísané na LV ö. 3365, katastrálne územie Galanta, v
rozsahu uröenom geometrickfm plánom, v prospech oprávneného z vecn¡ich bremien
spoloönosti Largo SK, s.r.o., Matúökovská cesta 882,924 01 Galanta, vlastníka stavby
so súpisnyim öíslom 6 stojacej na parcele registra C KN öíslo 209/1, druh pozemku
zastavaná plocha a nádvorie o vymere 305 m2, zapisaná na LV ö. 6097, katastrálne
územie Galanta, za úöelom vybudovaniaauäívania káblovej prípojky za jednorazovu
odplatu, ktorá bude uröená dohodou zmluvnfch strán v zmysle prílohy ð. 1 k Zásadám
zriad'ovania vecn¡ich bremien na pozemkoch mesta Galanta alebo znaleckfm
posudkom.

Odporúða

Primátorovi mesta

Uzavriet'so Ziadatel'om spoloönosfou Largo SK, s.r.o., Matúökovská cesta 882,924
01 Galanta, zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecnfch bremien a po kolaudácii
stavby zmluvu o zriadení vecn¡ich bremien v súlade so schval'ovacou öasfou
uznesenia.

Termín kontroly: február 2017

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 16
Proti: 0
ZdrZalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

Peter Závodskf
- opäf poznamenávam, 2e uznesenie bolo predloZené v rozpore s rokovacím
poriadkom malo byt'prerokované vo finanönej komisii, kedZe doölo k zmene Ziadatel'a.

Uznesenie
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Mestské zastupitel'stvo Galanta podl'a $ 1 1 ods. 4 písm. a) zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

schval'uje
zriadenie vecnfch bremien na ðasti pozemkov vo vlastníctve mesta Galanta parcely
registra E KN öíslo 941/53, druh pozemku orná pôda o vymere 253m2, parcela registra
E KN öíslo 941/54, druh pozemku orná pôda o vlimere 1865 m2, zapísané na LV ö.
885, katastrálne územie Galanta, v rozsahu uröenom geometrickfm plánom ö.
7012016 zo dña 12.10.2016 vyhotoveného spoloönost'ou Geometrix, s.r.o., [ubl'anská
6, 831 02 Bratislava, úradne overeného Okresnym úradom Galanta, katastrálnym
odborom dña 26.10.2016 pod ö. 123212016, v prospech oprávneného z vecnych
bremien Západoslovenská distribuöná, â. s., Öulenova 6, 816 47 Bratislava, lÕO:
36 361 518, za úöelom vybudovania a uåívania VN prípojky za jednorazovú odplatu vo
vfðke 375,00 €, ktorá bola uröená dohodou zmluvnych strán v zmysle prílohy ö. 1 k
zásadám zriad'ovania vecnfch bremien na pozemkoch mesta Galanta.

Odporúëa

Primátorovi mesta

Uzavriet'so Ziadatel'om spoloönostou Západoslovenská distribuöná, â.s., Öulenova 6,
816 47 Bratislava zmluvu obudúcej zmluve ozriadení vecnych bremien a po
kolaudácii stavby zmluvu o zriadení vecn¡ich bremien v súlade so schval'ovacou
öasfou uznesenia.

Termín kontroly: február 2017

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 15
Proti: 0
ZdrZalo sa 2
Nehlasovalo: 0

Peter Závodsk¡i
- preöítal návrh na uznesenie

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo Galanta

ukladá

pred nostovi mestského úradu vytvorit' preh I'ad nii zoznam schválenlch uznesen í MsZ,
aby z tohto zoznamu bolo jednoznaöné, ako sú schválené uznesenia plnené, splnené
alebo priebeZne splnené.
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Odporúöame

PouZit kvôli názornosti t. z, semaforovf systém

T: január 2017
Z: prednosta MsÚ

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Závodskf
- preöítal návrh na uznesenie

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante

berie na vedomie s pripomienkami

,, Kontrolu plnenia uznesení ku dñu 31.10.2016"

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 16
Proti: 0
ZdrZalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

Bod ð. 5 - Návrh na lX. úpravu rozpoõtu mesta na rok 2016

Ing. Juraj Srnka
Peter Paðka

- uviedol materiál
- rozprava

Peter Závodskf
- v tejto úprave poskytuje MsZ öiastku 20tis.€ na odmeny vðetk¡im zamestnancom MsÚ

napriek tomu, 2e v priebehu roku boli uröité nezrovnalosti medzi vôl'ou MsZ
a spôsobom a vykonom a neskoröím plnením ako bolo oöakávané. I napriek tomu MsZ

vyjadruje uröitú formu ocenenia zamestnancom MsÚ a preto bezrozdielu toho, kto na

akej pozícii pracuje MsZ navrhuje ocenif kaZdého zamestnanca MsÚ ðiastkou 300€
na osobu. Prosím, aby ste zamestnancom úradu túto vôl'u MsZ tlmoöili.

Mgr. László Biró
- staðí to takto zakomponovaf, 2e zamestnanec 300€, piita sa öi to nemôZe byt'

zneuíité?
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Peter Závodsk¡f
- podl'a mña je to jednoznaöné a dostaöujúce

Peter Paðka
- prosím návrhovú komisiu, aby preöítala návrh uznesenia

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 1 1 ods. 4 zákona ö. 369/1ggo
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

1. stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

schval'uje

predloZen¡i návrh na lX. úpravu rozpoötu mesta na rok 2016 bez pripomienok.

Ukladá

prednostovi MsÚ vykonaf lX. úpravu rozpoötu mesta na rok 2016

T: 31 .12.2016

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 15
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Mgr. Miroslav Psota
- váZi si ústretovost' MsZ a pod'akoval za vðetkfch zamestnancov MsÚ za toto gesto.
Je pravdo u,2e na MsÚ sme nemali odmeny ani sa nepamätám. Bol by rád, keOy tat<áto
pohnútkovâ zloäka bola aj do budúcna pamätanáv rozpoöte mesta.

Peter Závodsk¡?
- aby mohli byt'motivaöné peniaze musia byf aj motivaöné kritériá. Treba vÉak priniesf
aj mimorozpoötové zdroje do pokladne mesta. Pod'akoval v mene poslaneckého zboru
vðetk¡im zamestnancom MsÚ.

lng. Franti5ek Gaulieder
- bolo by naöase, aby sa zaviedlo procesné riadenie na Msú v Galante

Bodð.6-Ziadost' o uvol'nenie finanönúch prostriedkov
rozvoia b'úvania

lng. Juraj Srnka
Peter Paðka

- uviedol materiál
- rozpfava
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Fridrich Psota
- pyta sa, öi niekto zist'oval, öi sa jedná o zniöené zariadenie nájomníkov alebo je to
spôsobené opotrebovan ím

Peter Paöka
- súhlasím s tim öo ste povedali, ale tu sa nejedná o zniöené veci, viac k tomu povie
p. konatel'Byspravu

lng. Zoltán Horváth
- vðetky tieto poZiadavky boli preverené a boli konzultované s p. primátorom. To, ðo je
násilne zniöené aniv minulosti aniv budúcnosti nebude hradené z prostriedkov mesta
resp. prenajímatel'a. Tu uvedené prípady sú öasom znehodnotené. Opravy nebudú
zrealizované tim, ktorí sú dlZníkmi na nájomnom resp. ak by mal niekto podanú
Ziadosf o kúpu bytu, tak tieZ tu nie je uvedenf.

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 1 1 ods. 4 zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

súhlasí

s uvol'nením finanönlch prostriedkov z mestského fondu rozvoja b¡ivania v celkovej
vfðke 7 470 € na zabezpeöenie opravy a vymeny zariadeni v nájomnfch bytoch vo
vlastníctve mesta Galanta.

T:08.12.2016

Bod ë. 7 - VZN ð. .../2016 o urëení vúðkv finanðnúch prostriedkov na mzdv
a prevádzku na åiaka základnei umeleckei ékolv. na diet'a materskei ðkolv a na
dieth alebo Ziaka ðkolského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta na rok
2017

Lucia Galambosová
Peter Paðka

- uviedla materiál
- rozprava

Mgr. ZsoltBarczi
- pyta sa na zníZenie dotácie pre CVÖ, to asi vypliiva z toho, Ze sa budú stahovat'

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

86L



Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle g 11 ods. 4 písm. g) zákona
ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov
sa uznáða

na VZN ö. ...12016 o urðení vföky finanönich prostriedkov na mzdy a prevádzku na
åiaka základnej umeleckej ökoly, na diet'a materskej ökoly a na diet'a alebo Ziaka
ðkolského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta na rok 2017
ukladá

prednostovi mestského úradu zabezpeóit'zverejnenie VZN v zmysle zákona na
úradnej tabuli mesta.

T:15.12.2016

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrZalo sa 0
Nehlasovalo: 0

Bod ð. 8 Návrh mesta Galanta é,. J2016 o oodm nkach urðovania a
vvberania daní z nehnutel'ností

lng. Juraj Srnka
Peter Paðka

- uviedol materiál
- rozprava

Peter Závodski
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle g 11 ods. 4 písm. g) zákona
ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko legislatívno-právnej kom isie MsZ

d

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ
uznáða sa

na VZN mesta Galanta ö. ..12016 o podmienkach urðovania a vyberania daní
z nehnutel'ností

ukladá

prednostovi mestského úradu zabezpeöit'zverejnenie VZN mesta Galanta ö,. ..12016
o podmienkach uröovania a vyberania daní z nehnutel'ností VZN v zmysle zákona na
úradnej tabuli mesta Galanta.
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T:15.12.2016

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrZalo sa'. 0
Nehlasovalo: 0

Bodö.9-Návrh VZN mesta Galanta ö. ...12016 o ood ienkach uröovania
a vvberania ostatnúch miestnvch daní

lng. Juraj Srnka
Peter Pa5ka

- uviedol materiál
- rozprava

lng. Zoltán Horváth
- pripomienku legislatívno-právnej komisie, tfkajúcu sa ö1. 23 ods. 3 písm. b), pretoZe
na komisii sme nedostalitaké vysvetlenie, ktoré by postaöovalo ölenom komisie. Preto
je tam tá pripomienka, Ze bud'dôjde k jednoznaönému vysvetleniu kto, kedy má tú 66%
moZnosf alebo radðej vypustif toto ustanovenie. Také bolo odporúöanie. Ja osobne
písm. b) nechápem. Bolo by dobré, kebytoto bolo vysvetlené a potom nech sa poslanci
rozhodnú.

lng. Juraj Srnka
- v tomto prípade bola pripomienka LP komisie vzatá do úvahy a písm. b) v tomto znení
je : odcitoval ö1. 17 VZN. Bod b) bol doplneni.

Peter Závodskf
- preðítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle g 11 ods. 4 písm. g) zákona
ö. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko legislatívno-právnej komisie MsZ

a

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ
uznáéa sa

na VZN mesta Galanta ö. ..12016 o podmienkach urðovania a vyberania ostatnych
miestnych daní

ukladá

prednostovi mestského úradu zabezpeóit'zverejnenie VZN mesta Galanta ö. ..12016
o podmienkach uröovania a vyberania ostatn¡ich danív zmysle zákona na úradnej
tabuli mesta Galanta.
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T= 15.12.2016

Hlasovanie

Bod ð. 10 N

Prítomní: 17
Za: 12
Proti: 0
ZdrZalo sa: 4
Nehlasovalo: 1

VZN o oodmienkach urðovania e berania miestneho
poplatku za komunálne odpadv a drobné stavebné odpadv

lng. Juraj Srnka
Peter Paéka

- uviedol materiál
- rozprava

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle g 11 ods. 4 písm. g) zákona
ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko legislatívno-právnej komisie MsZ

a

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

uznasa sa

na VZN mesta Galanta ö. ..12016 o podmienkach uröovania a vyberania miestneho
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady

ukladá

prednostovi mestského úradu zabezpeöit'zverejnenie VZN mesta Galanta ö. ..12016
o podmienkach uröovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady
a drobné stavebné odpady v zmysle zákona na úradnej tabuli mesta.

T:15.12.2016

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 16
Proti: 0
ZdrLalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

Bod ð. ll - Návrh VZN mesta Galanta é,. .../,2016 o ustanovení a vúðke ooolatku
za miestnv rozvoi

Mgr. Miroslav Psota - uviedol materiál
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Peter Paðka - rozprava

Mgr. László Biró
- chce doplnit' predkladatel'a tohto návrhu, Ze tento návrh nezískal väöðinu v dvoch
komisiách. Niekto asi má záujem o dodatoöné dañové zataZenie oböanov mesta
Galanta. Tlaöíte tento materiál do stavu schválenia. Za poslaneckf klub a za öasf
nezávislfch poslancov môZem povedat', Ze tento materiál nepodporíme. Poviem jeden
vel'mi váZny dôvod, 2e ked' sa predkladá rozpoöet na rok 2017, tak sa vðasti
mimorozpoötové zdroje v pr'rjmovej öasti nachádza öíslo ,0" t. 2., 2e mesto
zmimorozpoötov¡ich zdrojov neplánuje do rozpoðtu pridat ani 1cent. Mesto nemá
ambíciu získat mimorozpoðtové zdrqe, ale má ambíciu získat'od vlastn¡ich obyvatel'ov
finanöné zdroje vo vföke X EURO. T. z. finanöne zataäif vlastnfch obyvatel'ov. Tento
poplatok sa vzt'ahuje do budúcnosti.

Peter Závodskf
- mám vel'mi obdobnú pripomienku. Plánované mimorozpoötové zdroje ,,0". Zdrole
získavaf zrozpreda¡a mestského majetku azdodatoöného zdañovania poplatkami
a dañami. Tento návrh nepodporíme.

Peter Paöka
- rád by som uviedol veci na pravú mieru ohl'adom mimorozpoötovich prostriedkov.
V roku 2016 sme sa uchádzaliv rôznych oblastiach o mimorozpoötové zdroje vo vföke
1,3mil.€, s tym, 2e vo v¡iöke presahujúcej 1mil.€ eðte stále nebolo rozhodnuté.
Predpokladáme, 2e rozhodnutia padnú v roku 2017, nechceli sme hazardovat'
s rozpoötom a preto sme tam uviedli ,,0". Oöakávame, Ze mimorozpoötové prostriedky
do mesta prídu. Nedávno som absolvoval stretnutie s vicepremiérom s p. Pelegrinim,
ktoú má na starosti práve eurofondovú oblasf. Öakáme vyzvu na cyklotrasy. Musím
v5ak povedat',2e poplatok za miestny rozvoj povaZujeme za vel'mi dôleZitf. Öaká nás
vel'ká vyzva rekonðtrukcia Galand ie.

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. g) zákona
ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov
sa uznáëa

na Vðeobecne záväznom nariadení mesta Galanta ö.
miestneho poplatku za rozvoj
ukladá

.12016 o ustanovení a viiske

prednostovi MsU

zabezpeöit' zverejnenie VZN mesta Galanta ö. .'12016 o ustanovení a y.iðke
miestneho poplatku za rozvoj na úradnej tabuli mesta Galanta.
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Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 1

Proti: 11

ZdrZalo sa 5
Nehlasovalo: 0

Peter Pa5ka
- konðtatujem, 2e uznesenie nebolo schválené

Bod ð. 12 VZN mesta Galanta é,. ...12016 o oouãívaní nickúch
vúrobkov na úze í mesta Galanta

Mgr. Miroslav Psota
Zsolt Takáë

- uviedol materiál
- rozprava

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle g 11 ods. 4 písm
ö.369/1990 Zb. o obecnom znadení v znení neskorðích predpisov
sa uznáða

g) zákona

na Vðeobecne záväznom nariadení mesta Galanta ö
pyrotechnickfch vfrobkov na uzemí mesta Galanta
ukladá

.12016 o pouZívaní

prednostovi MsÚ

zverejnif VZN mesta Galanta ö. ...12016 o pouZívaní pyrotechnickfch vfrobkov na
území mesta Galanta na úradnej tabuli mesta Galanta.

T:15.12.2016

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Bod ö. l3 - Návrh VZN mesta Galanta ë. .../2016, ktorúm sa mení a dopiña VZN
mesta Gala ð. 912012 o Dos I Oenaznvch Dr¡sDev sociálne
odkázanúm o mesta v znení VZN mesta

Lucia Galambosová
Peter Paõka

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

- uviedla materiál
- rozprava
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Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle g 11 ods. 4 písm. g) zákona
ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov
sa uznáða

na Vðeobecne záväznom nariadení mesta Galanta ö. ...12016, ktonfm sa mení
a dopíña VZN mesta Galanta ö.9t2012 o poskytovaní peñaZnlch príspevkov sociálne
odkázanym obyvatel'om mesta v zneníVZN mesta Galanta ö,. 1612013

ukladá

prednostovi MsU

zverejnit VZN mesta Galanta c. ...12016 na úradnej tabuli mesta Galanta.

T:15.12.2016

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrLalo sa'. 0
Nehlasovalo: 0

Bod õ. 14 - Návrh rozpoëtu mesta Galanta a mestskúch orqanizácií na rok 2017
a vúhl'adovú 2018-2019

Peter Závodsk¡i
- na základe dohody poslancov navrhujem, aby schval'ovanie bodu ö. 7 v pod bodoch
TsMG Galanta, MsKS Galanta a SSZ Galanta, ktoré boli prerokované niekol'kokrát
opakovane a vðetky sú súðast'ou mestského rozpoötu boli schváleného bez úvodného
slova.
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 11 ods. 4 písm. bl zákona ö.
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích predpisov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ v Galante

schval'uje

návrh rozpoötu príjmov a r4idavkov TsMG Galanta na rok 2017 a v¡ihl'adové roky
2018 a 2019 bez pripomienok.
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Hlasovanie: Prítomní:
Za:
Proti:
Zdr2alo sa
Nehlasovalo

17
17

0
0
0

- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 1 1 ods. 4 zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích predpisov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ v Galante

schval'uje

predloZeni návrhu rozpoötu MsKS Galanta na rok 2017 a vfhl'adovfch rozpoötov na
roky 2018 a2019 bez pripomienok.

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 1 1 ods. 4 zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanðnej a správy majetku MsZ v Galante

schval'uje

1. Návrh rozpoðtu SSZ Galanta na rok2017
2. Návrh na v¡ihl'adové rozpoöty na roky 2018 a 201g

obabez pripomienok

Hlasovanie: Prítomní:
Za:
Proti:
ZdrZalo sa:
Nehlasovalo

17
17

0
0
0
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lng. Juraj Srnka
Peter Paðka

- uviedol materiál- rozpoöet mesta Galanta
- rozprava

Peter Závodskf
- zaönem pozmeñujúcim návrhom, vzhl'adom na skutoönosf, Ze sme boli poZiadaní
vedúcou oddefenia rozvoia mesta o dodatoönú zmenu, tak by som chcel poslaneck¡i
zbor poåiadat' o podporu tohto návrhu. Jedná sa o vyölenenie öiastky 50tis.€ do
kapitálovfch v¡idavkov na rok2017 a navfhl'adové roky 2018 a 2019, ktoré budú slúZit'
na krytie obstarania nového smetiarskeho vozidla pre Technické sluZby mesta
Galanta. Nové vozidlo po poistnej udalostije momentálne nefunköné a TsMG si musia
prenajímaf takéto vozidlo od tretích osôb öo je finanöne nároöné a neefektívne. Krytie
v roku 2017 navrhujeme z finanönyich operácií a vo vyihl'adovfch rozpoötoch je to
z poloåky beZnich príjmov dañ zo stavieb.

lng. Zoltán Horváth
- faktická - k tomu, öo povedal p. predseda finanönej komisie. Na najbli25ie
zasadnutie MsZ by som åiadal predloZit'aktuálny stav v rieðení poistnej udalosti resp.
rieðenia záruky na toto vozidlo. Trvám na tom, aby sa to dostalo do uznesenia.

Peter Závodsk!
- uvedie pre oböanov zopár veci, ktoré aktivity MsZ navrhlo zrealizovat'a podporilo
v roku 2017, inak ako to bolo inokedy. Prvou oblast'ou je Kultúra a ðport, kde
navy5ujeme príspevok o rovnych 100tis.€ oproti predchádzajúcemu obdobiu.
öo sa tiika kapitálovfch v¡idavkov plánujeme kúpit'pozemok na sídlisku Kolónia na
vybudovanie detského ihriska,
- 2 400€ na nákup softweru pre mestskf úrad
- 1000€ na online rezervácie na galantské trhy a vianoöné trhy vo viiöke
- 4tis. € na nákup viipoðtovej techniky pre Msú
- 1Otis.€ na nákup motorového vozidla pre referentov Msú
- 20tis.€ v tomto roku a 20tis.€ v nasledujúcom roku na vybudovanie nákladného
vlit'ahu pre MsKS Galanta
- 32tis.€ poskytneme ako d'alöiu splátku palubovky v ðportovej hale
- 4tis.€ na vybudovanie mobilnej tribúny v dome ðportu
- 10tis.€ pre mestskú políciu na rekonðtrukciu a modernizáciu kamerového systému- 4100€ na digitalizáciu rádiostaníc
- 30tis.€ je vyölenen¡ich na sanaön¡i projekt pre TC Galandia
- 6tis.€ pre rekonðtrukciu podzemného vedenia VO naZorniöke a na Novej Dobe- 8tis.€ na projektovú dokumentáciu pre územné rozhodnutie pre nájomné byty- 5tis.€ ako neöpecifikovanú öiastku na obstarávanie zmien a doplnkov úptll- 60tis.€ na rekonötrukciu cesty Nová
- 50tis.€ na opravu cesty od kotol'ne k LIDL na sídlisku SNP
- 75tis.€ na opravu vnútrobloku Námestie detí/Czafík
- 60tis.€ na komunikáciu ul. RuZová
- 20tis.€ na ul. Majakovského
- 20tis.€ na opravu chodníkov na sídlisku Sever
- 15tis.€ na opravu chodníkov Revoluöná ötvrt
- 50tis.€ na opravu cesty v Hodoch od cukrárne po ihrisko
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- 14 500€ na parkovisko vo vnútrobloku ul. Esterházyovcov 716 a
- 21 500€ na Esterházyovcov 714
- Stis.€ na dobudovanie detského ihriska sídlisko JAS
- 6tis.€ na vybudovanie nového ihriska na Kolónii
- 5tis.€ oprava terénu denného centra v Javorinke
- 1tis.€ na zriadenie odberného miesta na elektrickú energiu mestskej polícii
- 2 500€ vodovodná prípojka pre MsP
- Oplotenia pre vyhradené miesta na venöenie 3tis.€ na sídlisko Sever a 3tis.€ na
Revoluönú ðtvrt'
- 22tis.€ Multifunkðné ihrisko v Nebojsi
- Workvortové ihrisko v Nebojsi 3 500€ v Hodoch 3 S00€
- 50tis.€ multifunköné ihrisko sídlisko Sever
- 20tis.€ vybudovanie kontajnerovyich státív meste etapovite
- 20tis.€ vybudovanie kontajnerovfch státí na sídlisku Sever etapovite
- 20tis.€ vybudovanie kontajnerovfch státí na sídlisku SNP a Revoluöná Stvrt
etapovite
- 8tis.€ rezerva na kofinancovanie rôznych projektov avyziev
- 102 500€ na rekonötrukciu neogotického kaðtiel'a
- 22 500€ spolufinancovanie projektu INTEREK
- 12tis.€ tribúna n a ZS SNP
- 5tis.€ zakúpenie sanitky pre DD Patria

Ak sa pr'tjme ajten návrh na smetiarske vozidlo kapitálové v¡idavky na rok 2017
dosiahnu 996tis.€ takmer.

Zsolt Takáë
- chce sa vyjadrit' k tomuto rozpoötu. Nie je pravdou, Ze sú tu len hádky. Pod'akoval
poslanom, Ze sa podiel'ali na tvorbe rozpoðtu.

Mgr. László Biró
- p. poslanec Závodskf preöítal vöetky kapitálové v¡idavky skoro lmilión €. Chce sa
zamerat na dve poloZky v kapitálov¡ich vfdavkoch a potom chce v tejto súvislosti
o nieöo poZiadaf p. prednostu. Ked'spoöítame dve poloZky zrozvoja obcí a cestnú
dopravu v r.2016 to je na úrovni 591651€ a tieto dve poloZky v roku 2017 budú vyððie
uZterazje to 680500€. Problém vidím v öerpaní, vid'príloha o investiönfch akciách za
rok 2016 öerpanie je na 80%. Zamera¡te sa prosím na to, Ze posilnite oddelenie
rozvoia. Máme problém s öerpaním finanönfch prostriedkov. Je to Vaða
zodpovednost, Vy to musíte na úrade dotiahnut do konca.

Peter Paðka
- áno öerpanie sme mali cez 80o/o, s tfm Ze chystáme eöte d'alðie zmeny na úrade aj
zmeny organizaönej Struktúry, o ktorej Vás budeme vöas informovat.

Zsolt Takáð
- faktická - príprava materiálov je pre zamestnancov MsÚ velmi nároöná. Preto touto
cestou äiada p. prednostu, aby sa vel'mi zodpovedne pristúpilo k rozdeleniu
kompetencií v rámci oddelenia rozvoja mesta. Dnes majú toho viac ako sú schopní
absorbovat'. Oddelenie treba uröite posilnit'. Zahlteny je stavebny úrad. Oddelenie
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rozvoia mesta sa zahlcuje zbytoön¡imi vecami, ktoré by nemali maf v agende. Toto je
úloha pre prednostu.

Mgr. János Marsall
- verejne pod'akoval predsedovi finanönej komisie, 2e zvolal zasadnutie vöetk¡ich
poslancov na tému rozpoöet na rok 2017 a poslanci mali moZnost' zviditel'nif
oprávnené poZiadavky naöich obðanov. Óakuje zato, Ze oprávnené poZiadavky boli
zapracované do rozpoötu mesta. Je rád, 2e peniaze sú úöelovo uröené, 20tis.€ na
opravu chodníkov na sídlisku Sever. Zo strany MsÚ túto snahu nevidí, jeho skúsenosti
sú iné. Preöítal odpoved' na interpeláciu, ktorú dostal zo zasadnutia MsZ konaného
dfta27.1.2015 vo veciopravy chodníkov na sídlisku Sever. MsÚ za dva roky nedokázal
chodník opravit'.

lng. Zoltán Horváth
-tieä sa teðí znavrhnutfch akcií. Hlasovat'bude za vðetky, ale predsa 19 poslanci
nemôZeme maf rovnaké názory a pohl'ady na v5etky problémy. Má váZne obavy
z toho, Ze tak¡ito objem drobnfch akcií, öi budú zrealizované v roku 2017 . UZ mesiace
tu hovoríme o nejakfch inteligentniich prechodoch. Jemu chfbajú iné veci, podklady,
ktoré by hovorili o pripravenosti vel'kyich akcií ako sú nájomné byty, cyklotrasa,
Galandia. Aby sme vedeli na toto pripravif nejakf finanönf objem. Momentálne na tieto
akcie sú nuly. T.2., Ze vroku 2017 nemôZeme oöakávat nejakf pokrok vrealizâcii
tfchto akcií. Sú tu dôleZité akcie z volebného programu a my sme sa nepohli v tfchto
veciach.

Mgr. Peter Kolek
- vyjadril sa za oblast' kultúry k rozpoötu. Pod'akoval predsedovi finanönej komisie.
Obyvatelia mesta sa v roku 2017 majú na öo te5it. Bude to rok okrúhlych v¡iroöí
a podujatí. Je tu öiastka 90tis.€ z rozpoötu mesta na kultúrne aktivity. Jedná sa o 780.
v¡iroöie mesta Galanta, 50. vfroöie MsKS, 105. vyiroöie zaloäenia kina,25. vfroðie
zaloäenia renesanðného kaðtiel'a, 60. vliroöie zaloäenia ZUS, jednotlivé vfroöia
oböianskych zdruäení, 10. v¡iroðie Galantafest a d'alöie podujatie.

Mgr. Zsolt Barczi
- vyjadril sa za oblast' Sportu. V1iðka dotácií sa prehupne cez 200tis.€ za öo je vel'ká
vd'aka. Pod'akoval kolegom a finanönej komisii.

lng. Frantiéek Gaulieder
- p. lng. Horváth povedal, 2e tu nevidí nejaké väö5ie investiöné akcie resp. väöðie
investície, ktoré by bolividitel'nejðie. Postrehol, ked'ötatutár mesta tu hovoril o niekol'ko
miliónovej investiönej akcii do Galandie. MoZno toto bude to prekvapenie pre
Galant'anov.

MVDr. Gábor Pallya
- pod'akovalfinanönej komisiia predsedovifinanönej komisii. Po preðtudovaní rozpoötu
na rok 2017 moje stanovisko bolo diametrálne odliðné, neZ ktoré ste dostali. Predseda
a ölenovia finanönej komisie sa k tomu postavilí vel'mi promtne a bolo zvolané jedno
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mimoriadne sedenie komisie, kde sme sa dohodli a materiál upravili. Terazmáte pred
sebou stanovisko také aké je. Je to ne5tandardnii rozpoöet mesta, nakol'ko je to na
90% tvorba poslaneckého zboru a finanönej komisie. Nachádza sa tam vðetko öo tam
malo byt'. Absentuje tam vöak öiastka, ktorá by rieöila veci, ktoré u2 povedal poslanec
lng. Horváth. Odporuöil MsZ prijaf rozpoöet tak, ako je predloZen¡i aj s vysloven¡imi
zmenami.

Peter Paõka
- prosím návrhovú komisiu preöítat'návrh uznesenia

Peter Závodsk¡?
- preöítal pozmeñujúci návrh

Navrhujem v kapitálovfch viidavkoch na rok 2017 vyölenit' sumu 50tis.€ do kapitoly
0620 rozvoi obcí na obstaranie a prvú splátku vozidla na zber komunálneho
a separovaného odpadu. Rovnakú sumu navrhujem aj do v¡ihl'adového rozpoötu na
roky 2018 a 2019. Ako krytie v roku 2017 navrhujem zvliöit'príjmové finanöné operácie
o 50tis.€ na celkovú sumu 654227€, vo vfhl'adovfch rozpoötoch na roky 2018 a 2O1g
navrhujem zv¡iðit' poloZku beZn¡ich príjmov 121 002€, dañ zo stavieb o 50tis.€ na
celkovú sumu 1 .010.000€ v oboch rokoch. Zároveñ 2iadam zaznamenat'do poznámky
pod kapitolu vfdavky vetu: ,, Súöasfou nákladov na investiöné aktivity v rámci
kapitálouich vfdavkov na rok 2017 sú aj náklady na prípadnú nevyhnutnú pro¡ektovú
dokumentáciu.

Hlasovanie: Prítomní: 18
Za: 18
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Závodskf
- d'alðím uznesením je poZiadavka finanönej komisie, aby ku kaZdému separátnemu
rozpoötu bolo priloZené stanovisko hlavného kontrolóra.
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 1 1 ods. 4 zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

ukladá
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vedúcemu finanöného a majetkového oddelenia MsÚ Galantazabezpeöit'stanovisko
hlavného kontrolóra ku kaZdému návrhu rozpoötu mesta, rozpoötovych a
príspevkov¡ich organizácií ako aj materiálu úpravy rozpoötu, analyzy hospodárenia
a závereöného úötu.

T: január 2017

odporúða
hlavnému kontrolórovi mesta, zúöastñovat'sa rokovaní komisie finanönej a správy
majetku v prípade, Ze poskytoval stanovisko k predkladanému materiálu.

T: január 2017

Hlasovanie Prítomní:
Za:
Proti:
Zdräalo sa
Nehlasovalo

- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov

berie na vedomie

1. Stanoviská komisií MsZ k návrhu rozpoötu na rok 2017:
- Komisia finanöná a správy majetku
- Komisia sociálno-zdravotná a bytová
- Komisia kultúry a medzimestsklich vzt'ahov
- Komisia öportu, mládeZe a telesnej vfchovy
- Komisia ðkolstva
- Komisia obchodu, sluZieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvqa

2. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpoötu mesta na rok 2017 a

schval'uje

1. Rozpoðet mesta vrátane rozpoðtu DD Patria a ðkolstva na rok 20'17 ako

prebytkovii vo v¡iöke prebytku 262 EUR (vrátane finanönich operácií)
pri t¡ichto príjmoch a r4idavkoch :

Beån! rozpoöet :

Kapitálovf rozpoöet
Finanðné operácie :

18
18

0
0
0

10745 861 €
150000€
654 227 €.

V¡idavky : 10 51 I 644 €
Vlidavky : 995 958 €
Vfdavky:34224€

Príjmy :

Pr'rjmy :

Príjmy :

2. Vfhl'adové rozpoðty mesta na roky 2018a2019 ako nez á v ä zné
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Programov¡i rozpoöet mesta vrátane jeho zámerov, ciel'ov a meratel'n¡ich
ukazovatel'ov na roky 2017 - 2019, za roky 2018 a 2019 ako n e zá v ä z n é

ukladá

vedúcemu finanöného a majetkového oddelenia spracovaf rozpoöet mesta na rok
2017s úpravami schválenfmi mestskyim zastupitel'stvom

T: do 31.12.2016

lng. Frantiðek Gaulieder
- faktická - pyta sa predsedu návrhovej komisie, v schval'ovacej öasti rozpoðtu öítal
,,s prebytkom 262€"?

Peter Závodsk¡i
- áno. Rozpoöet nie je vyrovnanf ale má prebytok.

Hlasovanie Prítomní: 18
Za: 18
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

lng. Zoltán Horváth
- mestské zastupitel'stvo v Galante åiada predloZit' aktuálny stav rieðenia poistnej
udalostí resp. rieðeniazâruky na havarované vozidlo v rámci záruönej lehoty.

Z: primátor mesta
T: na najbliåðie zasadnutie MsZ

Peter Paðka
- prosím návrhovú komisiu preöítaf návrh uznesenia

Peter Závodsk¡i
- z postu ölenstva v návrhovej komisii navrhujem a beriem si za svoje to öo povedal
p. poslanec lng. Horváth a berte to ako návrh na uznesenie

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante

2iada

predloZit'aktuálny stav rieðenia poistnej udalosti resp. rieðeniazáruky na havarované
vozidlo v rámci záruönej lehoty.

Z: primátor mesta
T: na najbliZöie zasadnutie MsZ
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Hlasovanie Prítomní: 18
Za: 18
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Závodskf
- vzhl'adom na schválenf rozpoöet na rok2017 bol dokonðenli kus roboty. Pod'akoval
vðetkfm vedúcim aj zamestnancom, úötovníkom, ekonómom, Pátrii, MsKS, TsMG,
SSZ za súöinnosf, zamestnancom MsÚ p. Srnkovi, Lucii Galambosovej a vðetkym
ostatnym, ktorí sa podiel'ali na tvorbe rozpoötu a v neposlednom rade vðetkfm
kolegom poslancom. Vðetkfm úprimne gratulujem.

Peter Paðka
- pod'akoval za niekol'kotfZdñovú prácu zamestnancov MsÚ a mestsk¡ich organizácií,
poslancom MsZza tohtoroönf rozpoöet. Vel'mi ho teöí, Ze sa navli5il rozpoöet v oblasti
kultúry a ðportu.

Mgr. Peter Kolek
- v mene vðetkfch poslancov poZiadal o vyhlásenie prestávky do 17,00hod

Peter Paðka
- pokraöujeme v zasadnutí MsZ

Bod ë. 36 - Pripomienkv a podnetv súvisiace s ðinnostbu samosprávv

Dezider Kiss - obðan
- na ulici Hlavnej pri BD ö. 1408 obyvatelia majú problém s nedostatkom parkovacích
miest. Obyvatel'ka BD poäiada TsMG o orez dvoch stromov, ktoré tam bránia
parkovaniu motorovfm vozidlám. Doteraz to nebolo urobené. Oböan poskytol
fotodokumentáciu o existujúcom stave. Obyvatelia Ziadaju otez tfchto
stromov.
- v minulosti pred BD horelo motorové vozidlo. PoZiarom bol poðkodenyi chodník.
Tento stav pretrváva uZ 5-6 rokov obyvatelia äiada¡ú nápravu.
- d'alej poukázal na zneöistenie kríkov od papierov.
- pyta sa p. riaditel'a TsMG preöo nebol orez stromov zrealizovanli a chce poöut'nejak¡i
záväzny termín.

lng. Zoltán Zelinka
- sú naplánované orezy do 31.03. budeme rezávat'komplet v celom meste

Dezider Kiss
- tak termín beriem ako 31 .03.2017
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Zsolt Takáð
- faktická - taklito podobnf prípad je aj pri tenisovfch kurtoch ako je renesanðny
kaðtiel', gymnázium. V kríkoch sa zdräiavajú podivní l'udia. Obyvatel'ov tejto lokality
chcem ubezpeðit' , 2e je naplánované kompletné odstránenie tichto kríkov v súöinnosti
s TsMG.

PaedDr. Peter Õernf
- zareagoval na p. viceprimátora. Net¡ika sa to kurtov, kurty sú v poriadku. Áno je
pravda, 2e v kríkoch sa zgrupujú I'udia, v okolíje vel'k¡i neporiadok.

lng. Frantiõek Gaulieder
- fakticka - p. Kiss hovoril o tom zneöistenom chodníku. Myslím si, 2e to
nepotrebuje Ziadny termín len tam treba poslaf I'udí a odstránif tento prílep a to
neodkladne.

Stefan Knapp
- pyta sa preðo nie sú do MsZ predkladané správy o ðinnosti komisií MsZ. Poöuje
jedine o komisii finanönej, 2e robí.
- k ceste p. primátora a viceprimátora do Liptovského Mikuláða - Ze öoféroval syn
p. primátora - preöo to vadí poslancom?

Peter Paðka
- máte vfhrady voöi tomu, Ze öinnosf komisií nie je dostatoöne prezentovaná. Ak sa
nám dnes podarí schválit ötatút GN/GU tak budeme mat prehl'ad aj o öinnosti komisií
MsZ, MsÚ a öinnosti poslancov.
- boli sme hodnotení cez Transparency lnternational musím pochválit na5e mesto
a I'udí, ktorí majú na to vplyv. Eöte nikdy v histórii Galanta neskonöila tak vysoko. Tento
rok sme skonöili na 25. mieste. Hovorím to preto lebo body nám bralo a¡ to, 2e nie sú
zo v5etkfch komisií prístupné veci na na5ej stránke. Napriek tomu, Ze existuje k tomu
uznesenie. Séfovia komisiíto nezverejñujú. Verím, Ze opravíme naðu stránku.

PaedDr. Peter Õernf
- nie predseda komisie má dávat' nieöo na internet, ale pracovníci MsÚ.

- pozabudol na to v bode interpelácie, preto to hovorí teraz,je potrebné opravif dlaZbu
pred vstupom do renesanöného ka5tiel'a. Dlaäbaje poökodená.

Mgr. Zsolt Barczi
- faktická - na web stránke sú zverejnené zápisnice z komisií MsZ. Zápisnicu z komisie
zverejñ uje zapisovatel'ka kom isie.

Peter Kolek
- zareagoval na p. Knappa, zápisnice komisie kultúry a MV sú od r.2012 bezvlhradne
vðetky zverejnené na internetovej stránke mesta. Dávam ich tam osobne ja. Zárove(r
sa tam nachádzqú vðetky informácie o plánoch komisie, o zozname schválen¡ich
projektov od r. 2012 za kaädii jeden kalendárny rok s podrobn¡im popisom financií,
ktorá inötitúcia na aké kultúrne aktivity dostala. Zároveñ sú tam vðetky prílohy, ktoré
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sa t¡ikali ðinnosti komisie. lnak transparentnejðie si nedokáZem, ako by sme mohli túto
formu sprístupnif oböanom. Rozm¡iölal som nad tfm, 2e kaZdé jedno rokovanie
budeme nahrávat'. Ak má niekto návrh na zlepöenie nech sa páöi rád to prijmem.

- ked'sme navrhovali, aby boli vyölenené financie pre TV Krea tak sme mali na mysli
jednu z ich agend, 2e na kl'úöové komisie by boli pozyvaní a zo záznamu by komisie
mohli predstavovat'vo svojej televízii. BohuZial'sa tak nestalo.

Ján Hrdlica - obðan
- obrátil sa na riaditel'a TsMG ako sa robia orezy stromov, konkrétne ul. Hlavn á ö. 14Og
je potrebné zrezat oba stromy tak ako povedal p. Kiss sú to náletové dreviny.
' poäiadal TsMG, aby pracovníci zabezpeöili brzdou smetné nádoby pri bytov¡ich
domoch tak, aby pri nepriazni poöasia neboli prevrátené.
- na minulom zasadnutí MsZ poukázal na po5kodenú komunikáciu pri BD ö. 1003
doposial' s tfm nebolo niö robené. Osobne tam umiestnil zábran u 23.10.2016 dnes je
01.12.2016.

Peter Paðka
- pre informáciu - odkedy sa vymenili okná na ZS SNP je tam prílið intenzívne
vykurovanie. Preto zaöíname rieðit' reguláciu celého systému vykurovania. Za öo
pod'akoval p. Hrdlicovi.

Rozália Hanusová - obðianka
- pyta sa, öi sa budú vydávaf galantské noviny
- pyta sa, öi sú sledované záznamy z mestskych kamier
- mátaåke srdce na DD Patria napr. biva tam jej teta, ktorá teraz mala 104 rokov
nikde sa nedoöítala v DD Patria je najstaröia oböianka v Galante je jej to l'úto
- tetu navðtevuje kaådy deñ, staZuje sa na nedostatok ovocia pre klientov zariadenia
- popriala vðetkfm vðetko dobré v novom roku

Peter Paðka
- ku GN/GU dnes by sa mal schval'ovat'5tatút novín pokial'sa to podarítak by nemalo
niö bránit'tomu, aby GN/GU vychádzali.
- pokial' sa jedná o kamery môZem Vás ubezpeöit, 2e kamerovf systém je riadnym
spôsobom funkön¡i. MoZno poZiadam náöelníka MsP, aby sa s Vami spojil
a vydiskutovali ste si Vami spomínané nebezpeöné situácie, o öo sa vôbec jedná.
- k DD Patria sa chce vyjadrit'p. viceprimátor

Zsolt Takáõ
- je to jedna vel'mi taäká téma. Len na porovnanie DS Senior platia omnoho viac peñazí
ako klienti v Patrii a to je rozdiel Chcem p. Hanusovú ubezpeöit,2e naöe zariadenia
Patria uröite má svoje taZkosti a problémy. Táto prácaje vel'mi nároöná. Nemáme sa
vðak za öo hanbit' uröite sú tam nedostatky, tfka sa to napr. stravy, personál o tom
komunikuje s klíentami. Urðite tieto veci budeme interpretovaf d'alej, musím vðak
povedaf, Ze naðe zariadenie funguje na vel'mi slu5nej úrovni.

877



lng. Mária Kuruczová - zástupkyña Pátrie
- konkrétne sa nevie k spomínanému ovocie vyjadrif, ale komunikuje s klientami, ktorí
sú nadmieru spokojní so stravou. Niektonim dokonca tam ovocie zostáva.

- k p. Halászovej viem povedat', Ze p. riaditel'ka nám pred odchodom prízvukovala,
abysme 12.12. urðite nezabudli na p.Halászovú, ktorá bude mat 104 rokov. Pani si
vel'mi váZia, kaäd! sije vedomii kde leZí.

Rozália Hanusová - obõianka
- ona je 6 rokov leäiaca. SfaZuje sa na to, 2e ako leZiaci pacient nie je schopná zo
stolíka vziat'potraviny a nápoje, ktoré jej tam personál len poloZí. Preto tam chodí, aby
ju nakÍmila a obriadila. Vyslovila nespokojnosf so starostlivostou. Ona jej nosí ovocie
a ostatné veci. Nezabudne p. riaditel'ke, ktorá jej povedala,2e pokial' nie je spokojná
môZe si pani zobraf inde.

lng. Mária Kuruczová - zástupkyña Pátrie
- uröite vfhrady p. Hanusovej bude tlmoöit'p. vedúcej zdravotníckeho oddelenia

lng. Frantiðek Gaulieder
- navrhol p. prednostovi, aby uloZíl úlohu p. Geökovej vykonaf kontrolu na základe
podnetu p. Hanusovej a p. Geöková dala odpoved' p. Hanusovej na podnet resp.
pripomienku k starostlivosti o obyvatel'ku DD Patria.

lng. Karol Nagy - obëan
- pod'akoval poslancom MsZ a zamestnancom mesta za schválenyi rozpoöet, ktoqi
uröite prispeje k rozvoju Galanty.
- poprial v5etkfm vðetko dobré v novom roku
- odporuöilzvolaf neformálne stretnutie poslancov, vöetkfch vedúcich lt¡sÚ t rozpoötu.
Ako oböan tohto mesta by som bol öfastn!, ak by sa urobila hrubá öiara za vðetk¡im,
nakol'ko sem chodím pravidelne a uZ viac krát bolo povedané podajme si pomocnú
ruku z jednej aj z druhej strany. Keby sa uZ dorieöili medzí Vami vzt'ahy a t¡im pádom
aj v¡isledky by boli lepðie hlavne öo sa tfka rnistavby nájomn¡ich bytov a cyklotrasy.

Peter Paëka
- dakujeme za podnetné slová

lng. Frantiëek Gaulieder
- pyta sa ðtatutára mesta, öi by mohol zverejnif zoznam ocenen¡ich osobností, ktoré
pripravuje na 15.12. alebo tento zoznamje utajovaná skutoönost ?
- druhá otázkaje - kedy bude maf mesto Galanta mestského architekta? Mesto
nemá architekta uZ druh¡i rok.

Peter Paðka
- zoznam laureátov ceny primátora nie je tajn¡i. MôZem Vám ho poskytnúf
zaöiatkom budúceho tyädfa e-mailom.
- architekta mesta hl'adáme, zatial'sme nenaöli niekoho, kto by ma presvedöil o tom,
2e by to mohlo fungovaf.
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lng. Frantiöek Gaulieder
- poZiadal, aby zoznam ocenenfch dostali vðetci poslanci MsZ
- öo sa t¡ika architekta mesta nie je vel'mi známe,2e by bolo vyiberové konanie alebo
oznam, Ze mesto hl'adá mestského architekta. Pital sa mladfch talentovanfch
architektov v meste, oni o niöom nevedia. Vedia, Ze tu bola jedna pani zo Sab a nið

d'alej. Málokto vie ako sa ukonöilivfberové konania aj okolo hovorcu mesta, prednostu

úradu, niö nebolo zverejnené ani ukonöené.

Peter Paðka
- p. Gaulieder tieto informácie, ktoré hovoríte sa nezakladajú na pravde. My
zverejñujeme vðetky vfsledky verejnich obstarávaní a v¡isledky verejniich
vfberov¡ich konaní.

lng. Frantiðek Gaulieder
- tak potom ako skonöilo u¡iberové konanie na architekta, na hovorcu?

Peter PaËka
- na hovorcu bolo ukonöené, s tym, Ze hovorca nebol vybranii. Architekta stále
nemáme, stále ho hl'adáme.
- ukonöujem tento bod

Bod ð. - Návrh VZN mesta Galanta é,. ...12016 o zmene názvu ulíc

Mgr.Zuzana Moroviëová - uviedla materiál
Peter Paëka - rozprava

Mgr. László Biró
- máme tu stanovisko jazykovedného ústavu - odcitoval dve vety. Z tohto stanoviska
je zrqmé, 2e jazykovednii ústav SAV dáva za pravdu mestu a nie ministerstvu. Je tu
napísané, Ze podl'a pravidiel slovenského pravopisu sa písanie historickich osobnich
mien z uhorského obdobia slovensklch dejín sa vzfahuje na mená osôb vystupujúcich
do roku 1918 po roku 1918 sa píðe Esterházys,,y". Toto jezáverzjazykovedného
ústavu. Dáva nám za pravdu, 2e möZeme pouZívat' ten tvar, ktoqi pouZívame do
dneöného dña. Óalej citoval z doruöeného stanoviska, ktoré je v prílohe
predkladaného materiálu. Za seba a za poslaneck;i klub môZe povedaf, 2e budú
preferovaf to,2e budú vychádzal zo zachovania historickej hodnovernosti. My tento
materiál v tejto podobe nepodporíme.

Peter Paðka
- prirodzene súhlasím s tfm, ðo ste povedali. Máme vðak jeden problém. Ministerstvo
kultúry sa nám vyhráäa pokutami, ktoré nie je podriadené jazykovednému ústavu.
Pokuta môZe byt' uloZená aZ do vföky 6tis.€, v prípade, Ze nedodrZíme to, na öo nás
zaviazali. T. z. zmenu názvu ulíc zo Salská na Salianska a Esterház"i ,,.

Zsolt Takáð
- tento bojje absolútne zbytoönf, váZi si postoj poslancov MsZ.
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Bc. Katalin Jakoda Rátz
- navrhla nâzov ulice ,, Esteházyovcov" ponechat'v pôvodnom znení, ako zdôvodnenie
prosí uviest'gramatick¡? správny tvar mena rodiny Pétera Esterházyho svetoznámeho
spisovatel'a, d'alej preöítala krátku citáciu o písanímena Esterházyovcov. Túto citáciu
Ziada zaslat na Ministerstvo kultúry SR ako dôvod na nevykonanie zmeny v názve tejto
ulice. Dávam to ako návrh uznesenia.

PaedDr. Peter Õernf
- môj názor je taky, 2e ðím viac budeme o tom hovorif , tfm viac sa budeme zamotávaf
do problémov.
- na veci treba pozeraf triezvo. Nepotrebujeme zdôvodñovat' tieto veci. Treba
vychádzaf z dejín.

Mgr. László Biró
- nemusíme poZiadat' o nevykonanie zmeny. Ked' ju neodsúhlasíme tak ostáva
pôvodnf názov.

MVDr. Gábor Pally
- je úplne scestné o öom sa ministerstvo baví. Poslanecky zbor predsa neuröuje ako
sa má písaf meno Esterházy. Poslanecky zbor sa rozhodol,2e jednu ulicu pomenuje,
po rodine Esterházyovcov, ktorí Ziliv Galante. Nemá to právo nikto zmenif. Poslaneckf
zbor uröite nespraví Ziadnu zásadnú chybu, ked'potvrdíto svoje rozhodnutie, Ze ulica
sa bude nad'alej volat' tak, ako sa volá táto rodina.

Peter Paðka
- ukonöujem rozpravu a dávam hlasovat o pozmeñujúcom návrhu p. poslankyne
Jakoda Ratz.

Bc. Katalin Jakoda Rátz
- reagovala na podnet uloZenia moZnej pokuty, aby nedo5lo k nejakfm sankciám

Peter Paðka
- po diskusii s ministerstvom sa sankciám asi nevyhneme. Reðpektujem v5etko öo tu
dnes odznelo.

lng. Zoltán Horváth
- nechápem, aky zákon existuje, 2e my musíme vysvetl'ovaf po kom sme nieöo
pomenovali. Ved'máme právo sa rozhodnút'a potom sa budeme sporit.

Peter Paðka
- prosím návrhovú komisiu aby predniesla návrh uznesenia

Peter Závodsk!
- preðítal návrh uznesenia
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Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v súlade s ustanoveniami $ 2b ods. 1, $ 6 ods.
1, S11 ods.4 písm. g) zákona ö.369/1990 Zb. z. oobecnom zriadení vznení
neskoröích zmien a doplnkov, S 4 ods. 4 zákonaö.18411999 Zb. z. o pouäívaníjazykov
národnostn¡ich menðín v znení neskorðích predpisov a vyhláðky Ministerstva vnútra
Slovenskej republiky ö. 3112003 Z. 2., ktorou sa ustanovujú podrobnosti o oznaöovaní
ulíc a inyich verejnfch priestranstiev a o öíslovanístavieb v znení neskorðích predpisov
sa uznáða

na Vöeobecne záväznom nariadení mesta Galanta ö,. ...12016 o zmene názvu ulíc

ukladá

prednostovi MsÚ

zabezpeöif zverejnenie VZN mesta Galanta ö. ...12016 o zmene názvu ulíc na úradnej
tabuli mesta Galanta.

T:15.12.2016

Peter Paðka
- mám tomu rozumiet' tak, 2e obe ulice nebudú schválené?

Peter Závodsk¡i
- áno

Peter Paðka
- prosím hlasujte

Hlasovanie: Prítomní: 18
Za: 0
Proti: 13
ZdrZalo sa: 2
Nehlasovalo: 3

Peter Paéka
- kon5tatujem,2e uznesenie nebolo schválené

Bod ð. 17 - Návrh Statútu mesta Galanta

Mgr. Miroslav Psota - uviedol materiál
Peter Paðka - rozprava

Bc.Katalin Jakoda Ratz
- preöítala návrh uznesenia
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Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 11 ods. 4 písm. k)
v spojení s $ 24 ods. 1 písm. c) zákona ö. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení
neskorðích predpisov

schval'uje
Statút mesta Galanta

2iada
Prednostu MsÚ
doruöit StatUt mesta Galanta vöetk¡im poslancom Mestského zastupitel'stva Galanta
a zverejnit'ho na webovom sídle mesta Galanta.

Termín: 15.12.2016

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 0
Proti: I
ZdrZalo sa: B

Nehlasovalo: 0
Peter Paëka
- konötatujem, Ze uznesenie nebolo schválené

Bodð.17-N Statútu Galantskúch noví lántai Ú¡sáo

Mgr. Miroslav Psota - uviedol materiál
Peter Paðka - rozprava

Mgr. Peter Kolek
- mám uröité pripomienky k tomuto ðtatútu, ktoré zaönem öítat'a Ziadam, aby
moje pripomienky boli citovanfm uznesením ðtatútu
- navrhujem, aby názov ðtatútu GN znel nasledovne :

Statút mestskych novín (Galantské noviny - Galántai Ú;ság) bezprostredne, aby za
názvom nasledoval tento text:

Statút mestskych novín Galantské noviny - Galántai Újs¿g upravuje postavenie,
poslanie a obsahovú náplñ GN/GÚ, práva a povinnosti vydavatel'a, redaktora,
redakcie, postavenie a úlohy redakönej rady, financovanie, vydávanie a distribúciu

- Navrhujem, aby sa Ö1. 1 nahradil nasledovnlim textom:

cl. t
úvooruÉ usrANovENtA

LVydavatel'om mestsk¡ich novín (d'alej len MN) je Mesto Galanta. Vfdaje a pr'rjmy
MN sú súöast'ou rozpoötu mesta.
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2, MN vychâdzajú v mesaönej periodicite (v letnyich mesiacoch ako dvojöíslo), v
rozsahu 32 strán formátu A4 (vrátane platenej inzercie a titulnej strany), v
dvojjazyönej mutácii, plnofarebne, v tlaöovej a grafickej kvalite zodpovedajúcej
mesaöníku.
3. Dvakrát do roka vychadza ðpeciálna redaköná príloha v rozsahu d'alöích 4
textov¡ich strán formátu 44.
4. Poslaním MN je informovat'oböanov Galanty a mestskiich öastí o öinnosti orgánov
mesta, spoloöenskom, kultúrnom a Sportovom Zivote, histórii, tradíciách a
plánovanom rozvoji mesta, prispievaf k obohateniu verejnej diskusie a zapâjat'
verejnost'do rozhodovania o miestnych záleZitostiach. MN informujú oböanov o
novfch predpisoch a nariadeniach mesta, rnfberovfch konaniach mestského úradu a
organizácií, informujú o udalostiach avyznamniich návðtevách v meste. MN sú
zároveñ praktickfm radcom pre rôzne Zivotné situácie.

Peter Paéka
- mohol by som to dostaf aj písomne?

Mgr. Peter Kolek
- áno, dáme to aj písomne

Mgr. László Biró
- navrhujem Ö1. 2 Povinnosti vydavatel'a celf vypustit'a nahradif ho Ö1. 2 Redaköná
rada :

cl. z
REDAKCNÁ RAOI

l. Mestské zastupitel'stvo (d'alej MsZ) volí pätölennú redakönú radu (d'alej RR) , ktorá
si zo svojho stredu zvolí predsedu RR.
2. Clena RR môZe odvolat'iba MsZ na návrh predsedu RR primátora öi poslanca MsZ.
Ölen RR sa môZe funkcie vzdat'.
3. Redaköná rada v spolupráci s redakciou dodrZuje stanovenú obsahovú koncepciu,
priöom usiluje o maximálnu vecnost'a politickú vyváZenosf príspevkov.
4. Zasadania redakönej rady zvoláva predseda RR v zmysle polroöného
harmonogramu a to tesne po termíne uzávierky pripravovaného öísla. Ölenovia
redakönej rady posúdia obsah Statrit mestskfch novín (Galantské noviny- Galántai
Ujság) strana 2 z 6 vydania, posudzujú príspevky dopisovatel'ov a v prípade potreby
odporuöia doplnenie publikovanfch informácií.
5. Hlasovanie sa vyuZije hlavne v hraniönfch prípadoch poruöenia etickych zásad,
kedy redaköná rada rozhoduje o skrátení alebo nezverejnení príspevku. V prípade
nerozhodného vfsledku hlasovanía rozhoduje hlas predsedu redakönej rady.
6, Redaköná rada môZe vfnimoöne zaradit'príspevky doruðené po uzávierke iba so
súhlasom väööiny jej ölenov. Termíny uzávierky sú zverejñované v MN 2 x roöne a v
prísluðnej sekcii na weboviich stránkach mesta.
7. Zasadnutie redakönej rady je neverejné, na jej rokovaní sa zúöastñuje vedúcí odd.
spoloöensk¡ich sluZieb, zapisovatel'ka RR, pracovníci redakcie a d'a15í pozvaní hostia.

PhDr. Marta Vajdová
- môj návrh ¡e Öt. 3, ktonf navrhujem nahradif nasledovn¡im textom :
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cl. g

REDAKCIA

L Redakönú öinnosf zabezpeöuje redakcia v úzkej spolupráci s redakðnou radou. Pri
príprave MN postupujú celkom samostatne a nepodliehajú vplyvom verejn¡ich
predstavitel'ov.
2. Redakciajezloåenâzozodpovedného redaktora, grafika, prekladatel'a a jazykovfch
korektorov.
3. Pri spracovaní MN sa usiluje redakcia o neskresleny obraz skutoönej öírky
aktuálnych názorov, správ, komentárov, návrhov a d'al5ích oznamov, ktoré k otázkam
komunálnej alebo regionálnej politiky formuluje öiroké politické spektrum, záujmové
skupiny i oböania mesta.
4. Redaktor novín vykonáva redakönú öinnost vrátane jazykovej korektúry a grafickej
úpravy, vyhotovuje komplexné tlaöiarenské predlohy v elektronickej podobe, ktoré
zasiela zmluvnej tlaÕiarni podl'a harmonogramu schváleného RR, spolupracuje s RR,
prostredníctvom redaköného systému predkladá do zasadnutia RR autorské ölánky
pod I'a schváleného harmonogram u.
Redaktor spolupracuje s poverenlimi zamestnancami mesta pri prijímaní záväznych
objednávok na inzerciu a reklamu, osobne sa zúöastñuje dôleZitfch mestskfch
podujatí, z kto¡ich vyhotovuje redakðné ölánky a fotodokumentáciu do novín.
Redaktor prostredníctvom prekladatel'a zabezpeöuje preklad slovenského textu do
mad'arského jazyka a preklad príspevkov do slovenského jazyka, ak boli odovzdané v
mad'arskom jazyku.
5. O dôvodoch skrátenia alebo nezverejnenia príspevku informuje redakcia autora
(pokial' má k dispozícii kontakt), a to spôsobom dohodnut¡im s redakönou radou.
Skráten¡i príspevok je v MN oznaöenf ,,redaköne skrátené". Toto ustanovenie sa
netyika príspevkov podl'a Cl. I ods. 1 Statrit mestskfch novín (Galantské noviny-
Galántai Újs¿g) strana 3 z 6
6. Redakcia prijíma príspevky ðitatel'ov v elektronickej - alebo i písomnej - podobe v
maximálnom rozsahu do 25 riadkov na stránke formátu A4 (vel'kost písma 12, druh
písma Timea New Roman). Redakcia má právo rozsiahlejöie príspevky skrátit s
poznámkou, 2e príspevok bol redaköne upravenf. Príspevok musí byt' oznaöeny
menom autora alebo jeho znaökou pokÍal' je známa totoZnosf autora.
7. Doruöené príspevky sa archivujú v pôvodnej podobe jeden rok od doruöenia.

Mgr. Peter Kolek
- faktická - v d'alöom priebehu budem navrhovaf troðku menðie zmeny, kaZdopádne
navrhujem, aby Ö1. 4 bol nasledovného znenia :

cl. ¿
VYDAVATEISKÉ PODMIENKY, ROZSAH A ITIÁXNO

l. Mesto Galanta vydáva mestské noviny GN/GÚ za nasledovn¡ich vydavatel'sk¡ich
podmienok:
a) periodicita: mesaöník - 11 öísiel roöne, v mesiacoch júl a august vychâdza dvojöíslo
b) formát: max. A4
c) rozsah beZného öísla: text - 32 strán vrátane reklamy a inzercie
d) náklad: 6500 ks
e) tlaö plnofarebná zrkadlovo, t. j. dvojjazyöná mutácia: V slovensky, V mad'arsky
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2. V odôvodnenfch prípadoch môZe byt rozsah a náklad viinimoðne upraveni na
návrh redakönej rady, po schválení vydavatel'om.

- Ö1. ö. 5 navrhujem nahradif t¡imto textom:

cl. s
ROZPOCET A FINANCOVANIE

1. Vydávanie mestskfch novín GN/GÚ je financované z rozpoötu mesta Galanta.
Príjmy pochádzaj(rce z inzercie sú príjmom rozpoötu mesta Galanta.
2. Návrh rozpoötu mestsk¡ich novín GN/GÚ zostavuje redaktor s prísluðn¡im oddelenim
Mestského úradu v Galante. Pred predloZením orgánom mesta sa k nemu vyjadruje
redaköná rada.
3. Vyiðku finanönich prostriedkov súvisiacich s vydávaním mestsk¡ich novín GN/GÚ
schval'uje mestské zastupitel'stvo.
4. Mestské noviny GN/GÚ budú bezodplatne distribuované do kaZdej domácnosti na
území mesta Galanta.

Mgr. Zsolt Barczi
- Cl. O Redaktor a redakcia navrhujem vynechat'a nahradif - Právo na odpoved'pod
ö. 1:

ct.6
PRÁVo NA oDPoVEÖ

1. Pre ustanovenie práva na odpoved' platia prísluðné tlaöové zákony, konkrétne sa
riadi zákonom ö. 16712008 Z. z. v znení neskoröích predpisov o právach a
povinnostiach pri vydávaní periodickej tlaöe. Stat¡t mestskich novín (Galantské
noviny- Galántai Újs¿g) strana 4 z6
- Cl. ö. 7 navrhujem vypustit'a nahradit'ho nasledovne:

ct.7
PRÍSPEVKY PruMÁToRA A PoLITIcKYcH srnÁn

l. Redaköná rada na zâklade poZiadavky vymedzí v kaZdom öísle MN priestor pre:
a) príhovor primátora v rozsahu 1 strany A4 (vrátane ilustraönej fotografie)
b) príspevky poslancov a poslaneck¡ich klubov zastúpenfch v mestskom
zastupitel'stve, ktoré sa budú tlikaf mestskej tematiky. OíZkajedného príspevku môZe
byf v maximálnom rozsahu do 25 riadkov na strane formátu A4 (vel'kost' písma 12,
druh písma Times New Roman), vrátane prípadn¡ich ilustraönfch fotografií.

2_. Aj na príspevky poslancov a poslaneckfch klubov sa vzt'ahujú body Cl. 2 ods. 3. a
Cl. 2 ods. 5. tohto ðtatútu.

Mgr. Andrej Tábori
- 01. A - navrhujem vypustit'text a nahradit' ho nasledovnfm textom
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ct. I
INZERCIA A REKLAMA

I' Vydavatel' zverejñuje platenú inzerciu a reklamu komeröného charakteru
právnick¡?ch a fyzickych osôb podl'a schváleného cenníka.
2. Vydavatel' umoZní vyuZif priestor pre platenú prezentáciu subjektov, podávajúcich
kandidátne listiny do volieb v5etkfch stupñov, a to v posledn¡ich dvoch öíslach MN
pred vol'bami a v prvom öísle po vol'bách. Mimo tohto obdobia nebude inzercia
politick¡ich strán zaradená do vydania novín.
3' Vydavatel' nenesie zodpovednost' za obsah inzercie a reklamy, ani za prípadnú
následnú ökodu. Zodpovednost' nesie objednávatel', ktonf sa k tomu zaväzuje
prostredn íctvom objednávky inzercie.
4. Z inzercie budú vylúöené anonymné pôZiöky z nebankového sektoru a inzerâty
poruðujúce morálku, etiku a dobré mravy.
5. Mestsk¡i úrad, organizácie a inðtitúcie v pôsobnosti mesta a organizácie s
majetkovou úöast'ou mesta môZu v mestskfch novinách inzerovaf bezplatne. lnzerciu
mesta redakcia zaradi do MN bez redakönfch úprav (napr. obchodné verejné sútaZe,
v¡iberové konania a pod.)

lng. FrantiËek Gaulieder
- Cl. g bude nahradenf nasledovnfm textom:

ct. g
TLAÕ, DtsrRtBúctA A óalSle SpeclnxÁcte

l.Tlaö mestskyich novín jezabezpeöená dodávatel'skou firmou nazákladeobchodnej
zmluvy podpísanej ötatutárom mesta s vífazom verejného obstarávania, ktore
vyhlasuje mesto v zmysle zákona o verejnom obstarávaní po doplnení podmienok o
Specifikácie vopred Statrit mestskfch novin (Galantské noviny- Galántai ú¡sag¡ strana
5 z 6 dohodnuté s redakönou radou. Zmluvao diele sa podpisuje minimálne na obdobie
1 roka, podl'a v¡ihodnosti vðak aj na dlhöie obdobie a podpisuje ju statutár mesta.
2' Distribúcia novín ie zabezpeöená podl'a vopred vypracovaného harmonogramu do
kaådei domácnosti brigádnikmi, ktonfch zabezpeöí a riadi Mestskii úrad a platí z
rozpoötu novín.
3' Cenník odmien za sprostredkovanie, distribúciu, prípadné odmeny dopisovatel'om a
po platky za inzerciu pod I iehajú schvá len i u pri m átorovi mesta.
4. Návrh na vyplatenie odmien ölenom RR predkladá predseda RR primátorovi mesta.
5. Zmluvu s redaktorom uzatvára ðtatutár mesta na základe vyberového konania
vyhláseného mestom v zmysle platnfch právnych predpisov. Zmluvu s prekladatel'om
a d'alöími pracovníkmi redakcie môZe podpísaf ötatutár mesta a¡ bez vyberového
konania.
6. Mestskf úrad prostredníctvom svojich oddelení zabezpeöuje admínistratívne práce
súvisiace s vydávaním novín, spolupracuje s predsedom redakönej rady pri zvolaní
zasadnutia redakönej rady, zabezpeöuje vyhotovenie zápisnice zkaädého zasadnutia
redakönej rady, spolupracuje s redaktorom pri poskytovaní informácií o konaní
mestskich podujatí, pri vkladaní zaslanfch autorskich ölánkov do redaköného
systému podl'a schváleného harmonogramu, zabezpeëuje zasielanie povinnich
viitlaökov -v zmysle zákona, zabezpeöuje tlaö novín prostredníctvom zmluvnej
tlaöiarne. Dalej prijíma záväzné objednávky na inzerciu, reklamu a spoplatñuje ich v
zmysle schváleného cenníka, pripravuje podklady a zabezpeöuje vyplatenie provízie
za sprostredkovanie inzercie, sleduje öerpaníe finanönyich prostriedkov v súvislosti s
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vydávaním novín v zmysle rozpoðtu mesta, pripravuje a predkladá redakönej rade
informácie o öerpaní rozpoötu, o pohl'adávkach za inzercie a reklamy uverejnené v
novinách, o vyplácaní provízií za sprostredkovanie inzercie a odmien ölenov redakönej
rady. Zabezpeöuje uzatváranie zmlúv s tlaöiarñou, redaktorom a ostatnimi
spolupracovníkmi novín, archivuje vftlaöky MN v tlaöenej aj v elektronickej podobe,
pravidelne zverejñuje MN v elektronickej podobe na web stránke mesta, zverejñuje na
web stránke mesta aktuálny cenník zainzerciu a reklamu.

- Ö1. 10 sa ru5í a nahradzuje sa nasledovnfm textom:

ct. 10
ODKAZY A PLATNOSÍ

l. Mestské noviny sú zaregistrované Ministerstvom kultúry SR pod evidenönyim
öíslom: EV 3076/09. ISSN 1339-1 372, a mesto Galanta je 100%-n1im vlastníkom tohto
periodika.
2. Vydávanie MN sa riadi zákonom ö,. 16712008 Z. z. v znení neskoröích predpisov o
právach a povinnostiach pri vydávaní periodickej tlaöe (tzv. tlaöov'im zákonom),
prípadne d'al5ími poZiadavkami, ktoré na základe návrhov poslancov, RR, ale i

obðanov môZe stanovif MsZ. Statút mestsk¡ich novín (Galantské noviny- Galántai
Újs¿g)strana6z6
3. Tento ötatút bol schválenii na rokovaní MsZ dña 1. 12. 2016 ö. uznesenia (doplní
sa), nadobúda úöinnosf a vstupuje do platnosti dñom schválenia t. z. 1. 12.2016.
Schválením ðtatútu MN strácajú úöinnosf ,,Vymedzenia kompetencií orgánov mesta,
redakönej rady a MsÚ pri vydávaní GN -GÚ" ktoré boli schválené uzneðením MsZ ö.
18712 -2004 z 12.2.2004 .

Peter Paðka
primátor mesta

Mgr. Miroslav Psota
- podnety sú vítané, len jedna faktická s hlasom poradnfm, by som odporúöal
jednotlivé pozmeñovacie návrhy alebo doplnenia návrhu Statútu, aby sme ich mohli
dat' do uceleného textu. Lebo z tolT o obsiahleho tu preöítaného textu sa nedá teraz
posúdit, öi Vami predloZené pozmeñovacie návrhy sú v súlade alebo v nesúlade
s tlaöovfm zákonom. Preto s hlasom poradnim odporúöam, aby tento Statrlt GN/GU
bol posúdenf v legislatívno-právnej komisii MsZ, tak ako mnou vypracovan¡i ötatút
a v prípade, 2e LP komisia tam nenájde rozpor so zákonom odporúöam aZ potom
StatUt GN/GU schval'ovat'. V záujme právnej istoty, aby Statút GN/GU nevykazoval
rozpor so zákonom. Musím vðak povedat', 2e v súöasnosti platnf tlaöovli zákon
nepozná in5titút redakönej rady GN/GU, kedZe ho máme skúsme vymedzit
postavenie redakönej rady tak, aby sa nedostal do rozporu s tlaöovfm zákonom. Toto
je moja pripomienka s hlasom poradniim.

Mgr. Peter Kolek
- môZeme spravif ústretov¡i krok, zosúladíme vöetky tieto návrhy do jedného
uceleného celku a odovzdáme p. prednostovi. Co sa t¡ika ostatnlich náleZitostí to
nechám na kolegov poslancov ako sa rozhodnú. Ja by som schválenie Statútu
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GN/GU v tejto chvíli neblokoval, vðetci chceme, aby GN/GU vyöli öo najnichlej5ie.
PretoZe tento ötatút je jednou z podmienok, aby sa GN/GU mohli öo najqichlejöie
d istribuovat' po vytvorení.

lng. Frantiöek Gaulieder
- reagoval na p. prednostu hlavne z toho procedurálneho hl'adiska. Zrqme ste mali
na mysli to, öi sa budú schval'ovat komplexne pozmeñovacie návrhy poslancov, ja
osobne by som kvôli právnej öistote a v súlade s rokovacím poriadkom navrhoval,
aby jednotlivé pozmeñovacie návrhy tak ako odzneli boliodhlasované resp. podliehali
schval'ovaniu, hlasovaniu MsZ. T. z. v takom poradí ako boli prednesené
pozmeñovacie návrhy, aby boli odhlasované resp. aby podliehali hlasovaniu a potom
odhlasovat ako celok.

Peter Paðka
- ja som sa v5ak rozhodol, Ze tento bod st'ahujem z programu zastupitel'stva, ako
predkladatel' tento bod st'ahujem.

Mgr. Peter Kolek
- predkladatel' má na to právo, ale potom treba informovat oböanov, Ze sme mali
iniciatívu tento ðtatút dnes schválit a aby sme zaöali galantské noviny koneöne robit,
pracovaf na nich, aby sme z toho urobili jedno pekné médium. BohuZíal' vidím, Ze
takfmto postupom sa d'alej nedostaneme.

Peter Paðka
- práve naopak p. poslanecv záqme toho, aby sme ujednotili tieto veci, ked'Ze návrhy
zmien sú rozsiahle práve v záujme toho sfahujem tento materiál, aby sme naozaj
kvalitne pripravili. To je jedin¡i dôvod.

Bod ð. 18 - Návrh na udelenie vvznamenania resp. ocenenia

Lucia Galambosová - uviedla materiál
Peter Paðka - rozprava

Mgr. Zsolt Barczi
- v tomto materiály chfba stanovisko komisie ðportu. S ocenením p. Tomáða Kovácsa
sme súhlasili v prípade p. Kolenöíka sme doporuöili predloZit tento materiá|. Udelenie
öestného oböianstva je najvyððie ocenenie a z VZN vyplyiva, 2e öestné oböianstvo
mesta Galanta udel'uje MsZ v Galante fyzick'fm osobám, ktoré sa obzvlá5t
vyznamnym spôsobom zaslúZili o rozvoj mesta a jeho obyvatel'stva pomocou alebo
vfnimoön¡im darom ...., toto je naozajtakváZne ocenenie. Poöas histórie Galanty sa
toto realizovalo 3x v r. 1943 Z. Kodálya, Marðal Malinovsky, tretí bol konzul
sovietskeho zväzu v Bratislave J.l. Tichonov v r. 1974. StotoZñujem sa so
stanoviskom komisie kultúry a dávam na zváZenie, ked' o takomto rozhoduje
kolektívny orgán.

Mgr.Peter Kolek
- komisia kultúry prerokovala oba návrhy, kde sa zhodla na tom, Ze Tomáöovi
Kovácsovi cenu mesta Galanta odporúöa udelif. Ked2e sa blíZi vfznamné vliroöie
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780. vfroöie prvej písomnej zmienky komisia dala odporuöenie, aby Tomáöovi
Kovácsovibolo toto ocenenie odovzdané. Öo sa tfka d'alðieho návrhu komisia kultúry
neodporuðila udelit' pplk. Kolenöíkovi, s tiim aby bol návrh opätovne predloZen¡i
komisii pri prílezitosti zivotného jubirea a prikláñame sa k cene mesta.

Peter Paðka

_ v materiály, ktorf ste dostali je písané k p. pplk. OSN Kolenðíkovi toho viacej.
Preöítam to, aby to poöuli aj l'udia v sále. K Tomáöovi Kovácsovi sa netreba vyjadrová'
ten je vöeobecne známa osobnost'v Galante.

- Pán plk. lng. Kolenöík bol prvfm velitel'om legendárneho slovenského Zenijného
práporu v mierovej misii OSN UNPROFOR. Plniac si nad rámec svojich sluZoónfch
povinností aktívne pomáhal krajanom v obciach Jelisavac, Naöicê, slovenskim,
mad'arskfm aj öeskfm krajanom v Daruvare. Vlistavbou desiatok mostov Zenisti
spájali znepriatelené strany. Najznámejsí pontónovf most zvany most Zivota postavili
na rieke Neretva, po ktorom sa do bezpeöia dostali tisicky oböanov Bosny
a Hercegoviny, a po ktorom prúdili tisícky áut s humanitárnou pomócou pre obkl'úðené
Sarajevo. Je to rodák z Galanty, robil vel'kú reklamu náðmu mestu a öíriljeho meno po
celom svete. Bol prezidentom Únie vojnovlich veteránov SR. V súöasnoétije aktívnym
manaZérom európskej organizácie Únie vojnov¡ich veteránov, V roku 2008 obdr2al
prvfkrát cenu primátora mesta Galanta. V roku 2015 druhfkrát cenu primátora mesta
Galanta. Dña 30. ma1a2011 pán plukovník bol dekorovanf v Zeneve v palácí národov
pamätnou medailou OSN za prínos pri upevñovaní mieru vo svete. öestné oböianstvo
mu navrhujeme udelit'za öírenie dobrého mena Galanty, kde trávil svoje detstvo a
mladost'.
Pokial'tento ölovek si nezaslúZi ðestné oböianstvo, tak potom uZ naozaj neviem, kto
inÍ. Ale samozrejme o tyichto oceneniach rozhoduje MsZ.

- Prosim návrhovú komisiu, aby sa ujala slova.

- Prihlásil sa s faktickou p. poslanec Gaulieder

lng. Frantiéek Gaulieder
- faktická - ja mám jednu poZiadavku, aby ste preöítali aj dovodovú správu na
ocenenie Tomáðovi Kovácsovi to len pre korektnost', aby to aj obyvatelia poöuli

Peter Paðka
- nemám s tfm problém, vyjadril som sa, Ze Tomáð Kovács je momentálne na viislní
a je vðeobecne známy v Galante, pplk. Kolenöík nejakf rok v Galante uZ nebfva
a nie kaZdému je jeho osoba známa.

- Tomáð Kovács je profesionálny slovenskyi boxer, niekol'konásobn¡i majster sveta,
majster EurÓpy a je drZitel'om 6 medzinárodnfch titulov. Je zakladatel'om
oböianskeho zdruåenia KO BOX Galanta, ktorli vznikol 13.9.2007 má 40 aktívnych
ölenov s krásnymivyisledkami. Tomáð sa svojim zverencom nevenuje len ako osobnf
tréner, ale im slúZi ako vel'kf vzor avychováva ich tak povediac celli deñ.
Nezanedbatel'né sú vlisledky v medzinárodnfch sút'aZiach, ktonj'ch sa boxeri aktívne
zúöastñujú, napr. v roku 2015 chlapci zvládli 46 boxerskych vi¡jazdov, odboxovali
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164 stretnutí' Medzi zverencami má najtechnickejðích boxerov slovenska, majstrovslovenska, vít'azQv medzinárodnyich turnajov, medailistov európskych hier. BoxeraTomiho pozná nielen slovensko, Európa, ale aj cel¡i svet, Õím samozrejme zviditel,nilmesto Galanta' Myslím si, ze je to adekvátne na poðest' ukonðenia attivne¡ kariéry,aby dostal toto ocenenie. Are znovu opakujem, je to vec, ktorú schva'ujete vy.- poprosil návrhovú komisiu, nech sa páði.

Peter Závodski
- dáme hlasovat' o pozmeñujúcom návrhu komisiÍ, ktorá hovorí o tom, ze p. pprkl-ubomírovi Kolenöíkovi udelii' ocenenie az v ¿ase jeho zivotného jubilea vo formeocenenia cena mesta Garanta Tyr pádom mu dnes'cenu neodo vzdáme.

PaedDr. Peter öern¡i

;l?,T lli;;:åî, 
rozumiem p Kotenöík mâ uzdve ceny mesta a toto by mara byt,

Peter Paèka
- nie má dve ceny primátora v r. 2008 a v r. 2015.

Mgr. Peter Kolek
- návrhovej komisii len na upresnenie, 2e tam je jasná citácia stanoviska komisiekultúry, ktorú preðítal

Peter Závodsk¡f

My o tom hlasovat'nemusíme máme tu nejaké uznesenie a je to vec
- presne o to ide
komisie.

Peter Paðka
- celá táto debata je maximárne nedôstojná. preto tento bod st,ahujem

ðto o h a
lng. Juraj Srnka
Zsolt Takáð
- rozprava

- uviedol materiál
- z Ústneho poverenia p. primátora vediem zasadnutie ja

Peter Závodsk¡i
- preöítala návrh uznesenia

Uznesenie

berie na vedomie

stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZschval'uje

Predlozeny návrh na úctovné odpísanie poh|adávky bez pripomienok

c

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 zákona ö.36911990 zbo obecnom zriadení v znení neskoröích zmien ããJpinr,ou
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ukladá
vedúceho finanöného a majetkového oddelenia vykonat' úðtovné odpísanie
pohl'adávky.

T: 3l .12.2016

Hlasovanie Prítomní: 16
Za: 14
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Bod ð. 2O -Ziadost' SK Arkadia Galanta

lng. Zuzana Kopasová
Zsolt Takáð
p. primátorovi

uviedla materiál
otváram rozpravu a zároveñ odovzdávam slovo

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 1 1 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb
o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

schval'uje

a) vydanie súhlasu na v¡istavbu rehabilitaönej öasti ðportového centra Arkádia, ul.
Kpt. Nálepku 1575, 924 01 Galanta s t¡imito podmienkami:

. uzavretie zmluvy o budúcej nájomnej zmluve so SK Arkádia Galanta,

. do 12 mesiacov od uzatvorenia zmluvy Ziadatel'predloZí projektovú
dokumentáciu s ocenenym vykazom vymer na stavebné úpravy a prístavbu
k existujúcej budove, ktorá bude projektantom pripravovaná po zohl'adnení
poZiadaviek mesta a Správy ðportovfch zariadení Galanta,

. do 12 mesiacov od uzavretia zmluvy predloZí právoplatné stavebné
povolenie na stavebné práce,

o vÍber zhotovitel'a stavby uskutoöní podl'a zákona ö,.34312015 Z.z. o verejnom
obstarávanítransparentnou súfaZou za úöasti zástupcu mesta v komisii na
vyhodnotenie návrhov,

o stavbu ukonöit' do 12 mesiacov od právoplatnosti stavebného povolenia,
. po kolaudácii stavby uzatvorit'dodatok k nájomnej zmluve - úprava predmetu

nájmu, bezpredíäenia dohodnutej doby nájmu, t.j. nájom konöí dñom 28.
februára 2020,

o umoZnenie odpisovania technického zhodnotenia majetku po dobu nájmu

b) udelenie súhlasu na uzatvorenie zmluvy o podnájme nebytového priestoru na ul
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Kpt. Nálepku 1575 v správe Správy öportovyich zariadení Galanta pre Ziadatela SK
Arkádia Galanta, Cintorínska 1,924 01 Galanta, lÖO: gt 872093 so spoloönost'ou
Arkáda s.r.o., Hodská 31701109,924 01 Galanta, lÖO: 36 786 70S k prevádzkovaniu
rehabilitaönej öasti a squashu

ukladá

prednostovi Mestského úradu Galanta

a riaditel'ovi Správy Sportoviich zariadení mesta Galanta pripravit zmluvu o budúcej
zmluve s SK Arkádia v zmysle schval'ovacej öasti uznesenia.

T: december 2016

Hlasovanie Prítomní: 17
Za: 15
Proti: 0
ZdrLalo sa: 1

Nehlasovalo: 1

Bod ë. 21 - Návrh na prevod správv maietku mesta Galanta do správv TsMG

lng. Zuzana Kopasová - uviedla materiál
Peter Paöka - rozprava

Peter Závodsk!
- preðítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. a) zákona
ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích zmien a doplnkov v spojení s
$ 6a ods. 1 aods. 2 zákona ö,. 13811991 Zb. omajetku obcí vzneni neskorðích
predpisov

schval'uje

1. Prevod správy majetku mesta Galanta do správy Technicklm sluZbám mesta
Galanta nasledovne:

Workoutové ihrisko na sídlisku SNP, OCTAGO zariadenie typu URBAN S spolu
s gumenou dopadovou plochou.

Workoutové ihrisko v mestskej öasti Javorinka, PENTAGO spolu s gumenou
dopadovou plochou.

Oplotenie vrátane dvoch vstupniich bránok, zeleñ a drobnú architektúru na
parc. ö. 16411 k.ú. Hody.

Hraciu plochu na sídlisku Revoluöná Stvrt' s oplotením a 2 ks futbalovfch
bránok.
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2. Povinnost' pre Správu ðportovych zariadení vykonávat' min. dvakrát roöne
technickú kontrolu workoutového zariadenia v mestskej öasti Javorinka
PENTAGO a workoutového zariadenia na sídlisku SNP - OCTAGO.

3. Hodnota odovzdávaného majetku pre Technické sluZby mesta Galanta:

Workoutové ihrisko na sídlisku SNP v hodnote I 988,60 €

Workoutové ihrisko v mestskej öasti Javorinka v hodnote 3 500,00 €

Oplotenie parc. ö. 16411, k.ú. Hody v hodnote 1 769,83 €

Drobná architektúra na parc. ö,. 16411, k.ú Hody v hodnote 543,96 €

Hracia plocha na sídlisku Revoluöná ðtvrt'v hodnote 4 999,20 €.

Spolu v hodnote 20 801,59 €

odporúöa

primátorovi mesta Galanta

vykonat' prevod správy majetku mesta do správy Technickfch sluZieb mesta Galanta
a Správy ðportoviich zariadení mesta Galanta v súlade so schval'ovacou öast'ou
uznesenia.

Termín kontroly: február 2017

Mgr. Zsolt Barczi
- sú tu stanoviská dvoch komisií, Ze vðetko previest'do správy majetku SSZ Galanta,
preto predkladatel'ka mala zmenit návrh. Môj návrh je aj v zmysle odporúöania
finanönej komisie previest'majetok do správy SSZ Galanta a údrZba zelene a öistoty
by ostala v TsMG Galanta. Takáto bola dohoda naðej komisie a bolo aj takéto
stanovisko a tieZ aj finanöná komisia toto odporuöila. Toto bolo prejednané s riaditel'om
SSZ a¡ s TsMG a dohodli sa na tomto.

Peter Paëka
- p. Kopasová prosím o Vaðu reakciu

Peter Závodsk¡i
- v zmysle tohto návrhu je potom tento bod bezpredmetny a celi sa môZe völenit do
bodu ö.23 . PretoZe z tohto bodu nemáme öo vynechat'öo by ostalo pre TsMG.

lng. Zuzana Kopasová
- vöetky multifunköné ihriská pre¡dú do správy SSZ, vðetky zariadenia, ktoré sú
súöastou detskfch ihrísk prechádza¡ú do majetku TsMG, s tym, Ze samotnú technickú
kontrolu bude vykonávaf správa SSZ.

Mgr. Zsolt Barczi
- zmysle stanoviska finanönej komisie a komisie öportu odporúöame vöetko previesf
do správy SSZ Calanta. ÚdrZbu zelene a udr1iavanie ðistoty ponechat' pre TsMG
Galanta.
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Peter Paõka
- ja si myslím, 2e by sme mohli spravif také uznesenie, Ze rovno sa pr'rjme, Ze toto patrí
do správy SSZ Galanta a bod ö. 23 bude zasa v správe SSZ nevidím v tom problém.

PaedDr. Peter Õernf
- ja si myslím, Ze skôr tento materiál by mal byt' stiahnutf ako ðtatút GN/GÚ alebo
oceñovanie osobností.

Peter Paðka
- p. poslanec oceñovanie osobností bolo absolútne nedôstojné preto som to stiahol
- nech sa páði návrhová komisia

Peter Závodsk¡i
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle g 11 ods. 4 písm. a) zákona
ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov v spojení s
$ 6a ods. 1 aods. 2 zákona ö. 13811991 Zb. omajetku obcí vznení neskorðích
predpisov

schval'uje

1. Prevod správy majetku mesta Galanta do správy Správy ðportornich zariadení
mesta Galanta nasledovne:

Workoutové ihrisko na sídlisku SNP, OCTAGO zariadenie typu URBAN S spolu
s gumenou dopadovou plochou.

Workoutové ihrisko v mestskej öasti Javorinka, PENTAGO spolu s gumenou
dopadovou plochou.

Oplotenie vrátane dvoch vstupnfch bránok, zeleñ a drobnú architektúru na
parc. ð. 16411 k.ú. Hody.

Hraciu plochu na sídlisku Revoluöná Stvrt s oplotením a 2 ks futbalovych
bránok.

2. Hodnota odovzdávaného majetku pre Správu ðportovfch zriadení mesta
Galanta:

Workoutové ihrisko na sídlisku SNP v hodnote I 988,60 €

Workoutové ihrisko v mestskej öasti Javorinka v hodnote 3 500,00 €

Oplotenie parc. ð. 16411, k.ú. Hody v hodnote 1 769,83 €

Drobná architektúra na parc. ö. 16411, k.ú Hody v hodnote 543,96 €

Hracia plocha na sídlisku Revoluöná Stvrf v hodnote 4 999,20 €

Spolu v hodnote 20 801,59 €

odporúða
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primátorovi mesta Galanta

vykonat'prevod správy majetku mesta do správy Správy ðportovfch zariadení mesta
Galanta v súlade so schval'ovacou öast'ou uznesenia.

Termín kontroly: február 2017

Mgr. Andrej Tábori
- faktická - oplotenie vrátane dvoch vstupnych bránok, zeleñ a drobná architektúra na
parc. ö. 16411 k. ú. Hody tá má patrif TsMG a hracia plocha na sídlisku Revoluöná ötvrt'
to má tieZ patrit do TsMG. Multifunköné ihriská a workoutové ihriská majú patrit SSZ
Galanta. Takto to bolo na komisiách, tak ako to povedal p. Barczi.

Stefan Varga
- je pravda, Ze pôvodná dohoda bola,2e ihriská prejdú do správy SSZ Catanta a zeleñ
a údräbu, öistotu budú spravovat TsMG. O ihrisku na Revoluönej ðtvrti nebola vôbec
reö.

Peter PaËka
- p. Kopasová objasnite to, k öomu tu doðlo

lng. Zuzana Kopasová
- doðlo k rozdielnym stanoviskách komisií MsZ. Návrh uznesenia je v takom znení
podl'a náöho najlepöieho vedomia a svedomia, aby öportové povrchy öo sa t¡ika
multifunkönfch ihrísk patrili pod správu SSZ a jednoduchðie zariadenia öo sa tlka
workoutu budú nad'alej spravovaf TsMG. Technickú kontrolu samotného
workoutového zariadenia bude zabezpeðovat' SSZ Galanta, tak ako je návrh
uznesenia.

Peter Paðka
- sfahujem aj tento bod z rokovania

Peter Závodskf
- poprosím aj bod ö. 23

Peter Paðka
- st'ahujem teda bod ö.22 a bod ö. 23

Peter Závodsk¡i
- pre budúcnost', ak sa jedná o prevod správy mestského majetku komisia finanöná
a správy majetku ak dala nejaké stanovisko tak si prosím vyberte z navrhov komisií
stanovisko práve tej komisie, ktorá sa tfka správy mestského majetku a nie infch
komisií.

Bod ð. 23 - Návrh na schválenie prevodu bvtov vo vlastníctve mesta

lng. Zoltán Horváth - uviedol materiál
Peter Paéka - rozprava

- dnes bola za mnou jedna pani, ktorej sme nerieðili opravu okien a parkiet, ktorá mala
tieZ Ziadost o kúpu bytu. Dnes prezentovala,2e st'ahuje svoju Ziadosf.
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Fridrich Psota
- preðítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v súlade s S 11 ods. 4) písm. a) zákona ö.
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorÕích zmien a doplnkov ako i zákona
ö. 18211993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytovfch priestorov, v znení neskorðích
predpisov

schval'uje

prevod vlastníctva bytu Ziadatel'a:

1) TiborJakoda, rod. Jakoda, Mierová 1431155, Galanta, ö. bytu 1g
ukladá

konatel'ovi spoloönosti BYSPRAV spol. s r. o. Galanta

pripravit'kúpne zmluvy na prevod vlastníctva bytu Ziadatel'a v súlade so schval'ovacou
öast'ou uznesenia

T: do 60 dní

Hlasovanie: Prítomní: 15
Za: 14
Proti: 0
ZdrLalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Bod ð. 24 - Návrh dmienok na oredíåenie NZ na NP ul- lavná 945 v Galante
- náiomca Ladislav kovið - TEMPOSTEMP

lng. Zoltán Horváth
Peter Pa5ka

schval'uje
Návrh na oredíieni

- uvíedol materiál
- rozprava

Fridrich Psota
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v súlade s $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

e náiomnei zmluvv:

Nebytovf priestor: na ul. Hlavná c. 945 v Galante

Nájomca : Ladislav Benkoviö - TEMPOSTEMP, 92s 01 Matúökovo 737
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tco

úðet ná¡mu

Doba nájmu
lehotou 3 mesiace

34 452702

kancelárske potreby, tlaöiarenské sluZby

na dobu uröitú od 01 .01.2017 do 31.12.2021 s v¡ipovednou

Plocha nebytového priestoru: 66,50 m2

Nájomné za m2 : 116,55 €

Roðnénájomné :7750,56€.

Súöast'ou úhrady zanãjom nebytov¡ich priestorov nie je úhrada zasluäby,t.j.za
spotrebu elektrickej energie, plynu, vykurovania nebytového priestoru, miestne
poplatky a poistenie, ktoré nájomca platí v prospech dodávatel'ov. Nájomné podlieha
valorizácií kaZdoroöne po dobu platnosti zmluvy

ukladá
konatel'ovi spoloðnosti BYSPRAV spol. s r. o. Galanta vyhotovif dodatok zmluvy
v zmysle schváleného návrhu. Termín: do 31 122016

Hlasovanie: Prítomní: 16
Za: 14
Proti: 0
ZdrZalo sa: 1

Nehlasovalo: 1

Bod ð. 25 - Návrh mienok nazníåenie náimu zaNP na ul. Hviezdoslavova
Kl1 vGalantevs ráve sool. BYSPRAV sool. s.r-o. nta - Foress.r.o

lng. Zoltán Horváth
Peter Paðka

- uviedol materiál
- rozprava

Fridrich Psota
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v súlade s $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

schval'uje
zniäenie nájmu za nebytovf priestor na ul. Hviezdoslavova K 11 v Galante, v správe
spoloönosti BYSPRAV spol. s r.o. Galanta - podnájomca FORES s.r.o.

od 01 .01.2017 do 31.12.2017 minimálny nájom 30,00 €/m2 roöne s ohl'adom na
valorizáciu, bez sluZieb spojenich s nájmom nebytového priestoru
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ukladá
konatel'ovi spoloönosti BYSPRAV spol. s r. o. Galanta vyhotovit' dodatok k zmluve
v zmysle schváleného návrhu.

Termín: do 31 .12.2016

Hlasovanie Prítomní: 16
Za: 15
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Bod ð. 26 - Zâsadv a poskvtnutie zl'avv z náiomného v NP na ul. Hlavnei a ul.
Vaianského pre rok 2017

lng.Zuzana Kopasová
Peter PaËka

- uviedol materiál
- rozprava

Bc. Katalin Jakoda Rátz
- preöítala návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle s $ 11 ods. 4 písm. a) zákona ð.
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

schval'uje
Zásady na poskytnutie zl'avy z ná4omného v NP na ul. Hlavnej a ul. Vajanského
v Galante pre rok 2017

odporúða

konatel'ovi spol. Bysprav s r.o. Galanta

Ziadosti nájomcov nebytovfch priestorov na ul. Hlavnej a ul. Vajanského v Galante
o zl'avu na nájomnom posudzovat a vybavovaf v súlade s prijatlimi Zásadami.

Z: lng. Zoltân Horváth, konatel'

Hlasovanie: Prítomní: 17
Za: 13
Proti: 1

Zdråalo sa: 3
Nehlasovalo: 0

Bod ð. 27 - Návrh podmienok na vvhlásenie OVS. NP

lng. Zoltán Horváth
Peter Paðka

- uviedol materiál
- rozprava
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Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v súlade s $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1gg0
zb- o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

schval'uje

podmienky na vyhlásenie obchodnej verejnej sútaZe na nebytovf priestor ul. Hlavná
s' ö. 945 v Galante v správe spoloönost¡ BYSPRAV spol. s r.o. Galanta nasledovne:

Predmet sút'aÈe: nehnutel'nost vo vlastníctve mesta Galanta na ul. Hlavná s.ö. g4S
v Galante o vymere: nebytovf priestor 25,g3 m2

Doba náimu: na dobu uröitú 5 rokov s r4ipovednou lehotou 3 mesiace, od 01 .01.2017
do 31 12.2021.

Úéet ná¡mu: prevádzkareñ obchodu a sluZieb s vylúöením prevádzkovania vlihernfch
hracích automatov, stávkovfch kancelárií, reötauraöniich a pohostinsk¡ich zariadení
a öinnosti ohrozujúcich mravnost'.

Minimálny náiom: 120,00€,1m2lroðne, s valorizáciou a bez sluZieb spojen¡ich
s nájmom nebytového priestoru.

Zábezpeka; vyhlasovatel' stanoví vyiðku zábezpeky, minimálne vöak vo vföke
300,00€. Zátbezpeka prepadne v prospech vyhlasovatel'a, ak vítaz súfaZe neuzatvorí
zmluvu do lehoty stanovenej vyhlasovatel'om

menuje

mlstu otenie rhov v z

lng. Frantiöek Gaulieder - predseda, Zsolt Takáö, Mgr. László Benkovics,
PaedDr. Peter Õernf, MUDr. Ján Stratinsk¡i

ukladá
Vyhlásit obchodnú verejnú sút'aí na prenájom nebytového priestoru s podmienkami
schválenlimi mestsklim zastupitel'stvom v súlade s Pravidlami obchodn¡ich verejnfch
sútaåí mesta.

Z: prednosta MsU
T: december 2016

Prítomní: 1B
Za: 17
Proti: 0
Zdråalo sa 1

Nehlasovalo: 0

Hlasovanie
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Bod ö. 28 - Smernica o povol'ovani reklamnúch stavieb na území mesta
Galanta

lng.Zuzana Kopasová
Peter Paðka

- uviedol materiál
- rozprava

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 11 ods. 4 zákona ðíslo
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

schval'uje

Smernicu o povol'ovaní reklamnfch stavieb na území mesta Galanta, ktonim sa
upravujú podmienky povol'ovania, umiestñovania a prevádzkovania reklamnfch
stavieb v rozsahu platnosti predmetnej smernice

ukladá

prednostovi úradu

zabezpeóit' zverejnenie schválenej Smernice o povol'ovaní reklamnich stavieb na
tizemí mesta Galanta na webovom sídle mesta Galanta.

T= 15.12.2016

Hlasovanie: Prítomní: 1B
Za: I
Proti: 1

ZdrZalo sa: I
Nehlasovalo: 0

Peter Paðka
- kon5tatujem,2e uznesenie nebolo schválené

Zsolt Takáö
- faktická - pita sa predsedu komisie OSCRaRR preöo sa táto smernica nepodporila?
Je na to nejakii dôvod? PretoZe toto je jedna vel'mí dôleZitá smernica. Vðetky mestá
dávajú do poriadku veci aj s nelegálnymi reklamnymi plochami.Aj v meste ich máme
dosf. V stanovisku komisii nedoðlo k nejakému odporúöaniu preto sa pfta predsedu,
2e preöo?

Mgr. László Biró
- teraz hlasovalo MsZ, ktoré neprijalo túto smernicu treba sa spftaf poslancov. Na
komisii sa 5- ölenov zdräalo. Ked'p. viceprimátor povaZuje tento materiál zatakváZny,
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tak si mal príst'na komisiu, ktorá zasadala 2x a presvedöit'ðlenov komisie. Treba príst'
na komisiu a obhajovat' tento materiá|. Na komisii tento materiál nezískal ani jedinf
hlas.

Zsolt Takáð
- samozrejme zasadnutí komisiísa snaZím zúöastñovat, priznávam, 2e toto mi nejako
uniklo. Nechápem logiku zdräat'sa hlasovania pri takomto materiály, ktoni má byt'ako
zákon preneseny z pohl'adu stavebného úradu, aby sa nastolil nejakyi poriadok.
NepovaZujem za korektné v takejto závaänej veci sa zdräal hlasovania. PretoZe
pripomienky sa mohli zapracovaf. Komisia mala zaujat' jasné áno alebo nie a preöo.

lng. FrantiËek Gaulieder
- reagoval na poriadok a informovanosf k reklamnlim stavbám. lnvestiöná komisia
zasadala 14.11. avbode ö. 13 je jeden materiá|, kto¡i sa volá reklamné stavby
vfmena betónovich stípov MsKS a tu je Ziadatel'om Bilbordovo s.r.o.. Pita sa riaditel'a
MsKS, ktoni spravuje tento majetok, ði o tomto vôbec nieöo vie?

Mgr. Ján Kolek
- som prekvapen¡i pretoZe o tom poöujem prv¡i krát. Reklamné plochy sme menili pred
5 rokmi. Myslí si, Ze to spiña ötandardné poZiadavky, plochy sú dosf objemné. Nebol
o niðom informovani a tieto plochy samozrejme potrebujeme.

Peter Záxodsk!
- na poslednú tému v zmysle ö1. Vll. ods. I táto smernica sa nevzfahuje na
zóny ll. aZVl. pre umiestnenie v¡ilepnyich plôch, betónové pylóny v správe MsKS. Ja
som sa dnes zdrZaltohto hlasovania pretoZe tento materiál nebolvo finanönej komisii.
Poöet vyilepnlich plôch,poöet reklamn¡ich plôch má vplyv na rozpoöet tohto mesta. Asi
pred polrokom som diskutoval s dvomi agentúrami, ktoré ponúkali súöinnost' pri tvorbe
tohto materiálu. Neboli pozvané na tvorbu tohto materiálu. Tvorit takf materiál od stola
bez konzultácie s I'ud'mi, ktoríten marketing v meste tvoria je menej správne. K tvorbe
tohto materiálu nebol prizvany ani riaditel' MsKS. Takfto materiál toto mesto potrebuje
len si myslím, 2e mal byt' öiröí okruh I'udí odborníkov, ktorí s t¡imto pracujú ale aj naði
vlastní, ktorí takéto prevádzky majú, aby boli prizvaní. Preto som sa dnes hlasovania
zdrZa| Takiito materiál by mal byt súöast'ou rokovania finanönej komisie.

Zsolt Takáõ
- nespochybñujem hlasovanie MsZ. Pri tvorbe tejto smernice si myslím, Ze nemusíme
toto konzultovat' s firmami, ktoré takúto öinnosf prevádzkujú. Nechcem obhajovat'
betónové valce, ktoré sú tragédiou vizuálu náðho mesta. Touto smernicou by sa vyöistil
stred mesta a vznikol by priestor na vel'mi pekné a inteligentné propagaöné moZnosti.
Nechápem preöo sa tento materiál nedostal do finanönej komisie. Takáto smernica je
uröite pre mesto potrebná. Hlas I'udu nemusí byt'ten správny.

PhDr. Marta Vajdová
- I'udia nás volia takZe majú právo sa k tomu vyjadrit'a tak isto sú tu aj reklamné firmy,
ktoryich majitelia sú taktieZ voliöi. Tento materiál bol uZ viackrát predloZen¡i a boli
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k nemu pripomienky. Vysvetlím, preöo som hlasovala proti, pretoZe åiadna
z pripomienok tam nie je zapracovaná.

lng. Frantiðek Gaulieder
- má dve poznámky. Ak by bol materiál kvalitnf a obsahovo pochopitel'nf vðetk¡im
poslancom tak uröite by hlasovali inak. A po druhé sa p¡ita na základe öoho sa pftate
p. viceprimátor kto ako hlasoval, ved' poslanci hlasujú podl'a svojho vedomia,
svedomía.
- pÍta sa preöo bola Ziadatel'om spoloönost'Bilbordovo s.r.o. ? Kto to vysvetlí?

lng.Zuzana Kopasová
- v poslednej dobe bolo na mesto zaslanych viac tak¡ichto zámerov na ufmenu, obnovu
príp. doplnenie reklamnfch stavieb na území mesta. Je prijaté uznesenie, 2e kaZd!
investiön¡i zámer má byt' prerokovani v komisii IVZPKPDaVP. Na podnet tohto
materiálu bol predloZen¡i tento materiál na prerokovanie v komisii. Podl'a mojho
vedomia za p.riaditel'om Kolekom bola táto firma tieí a navrhla mu modernizáciu
tfchto reklamnlich zariadení, plôch, betónovfch pylónov.

Mgr. Peter Kolek
- dovolím si nesúhlasit's p. viceprimátorom. MsKS má pracovníka, ktonf sa o tieto
betónové pylóny stará. Na tieto reklamné plochy sa zmestí neúmerne väð5ie mnoZstvo
propagaðnich materiálov ako na jednu peknú presvetlenú a hlavne dobre drahú
vitrínu, ktorá by mala plnit biznis nejakej firme. MsKS ponúka moZnosf za vel'mi
prijatel'né ceny öirokej verejnosti si umiestnif propagaöné materiály a po d'al5ie MsKS
má z toho aj finanönyi prínos.

Zsolt Takáë
- len upozorñujem, Ze tie betónové stípy sú kanalizaöné potrubia, ak to niekomu takto
vyhovuje tak je to v poriadku. MôZem priniest alternatívy vflepnfch plôch v infch
mestách a je to ovel'a estetickej5ie.

lng. Zoltán Horváth
- chcem poprosit, aby sme postúpili k d'alöiemu bodu rokovania. PretoZe rozprava je
obvykle pred uznesením a hlasovaním.

Peter Paðka
- mesto naoza¡ potrebuje materiál, ktoni uröíakfm spôsobom budeme rieðif povol'ovaf
resp. nepovol'ovat'reklamy v meste. V meste máme viac ako 700 reklamnych stavieb.
Mám pocit, Ze keby mi na tom nezáleZalo uZ dávno by tento materiál pre5iel.

Bod õ. 29 - Návrh na obstaranie ien a doplnkov ÚPN mesta Galanta

lng. Zuzana Kopasová
Peter Paðka

Peter Závodsk¡i
- preöítal návrh uznesenia

- uviedol materiál
- rozprava
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Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. c) zákona

ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov

schval'uje
obstaranie zmien a doplnkov Úpru ¿. 5t2016 podl'a predloZenej grafickej prílohy
a popisom predmetniich lokalít v nasledovnom rozsahu na náklady Ziadatel'ov:

1. Zmena Úpru - ul. Esterházyovcov - Ziadatel': Mesto Galanta

2iada
Vedúcu oddelenia rozvoja mesta

1, zabezpeöit' . obstaranie spracovatel'a a verejného obstarávatel'a zmien
a doplnkov UPN mesta Galanta T:15.12.2016

2. zabezpeöit' obstaranie zmien a doplnkov Úpru mesta Galanta v súlade so
schval'ovacou öasfou uznesenia.

T: v zmysle zmluvy so
spracovatel'om a verejnim
obstarávatelbm zmien
a doplnkov UPN

Vedúceho oddelenia právneho a verejného obstarávania

uzatvorit' zmluvy o úhrade nákladov medzi jednotlivfmi Ziadatel'mi zmien Úptrl
a obstarávatel'om po uzatvorení zmluvy so spracovatel'om územnoplánovacej
dokumentácie. T: 31.12.201G

Hlasovanie: Prítomní: 18
Za: 18
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Bod ð. 30 - Oroanizaðno-technické a finanðn é zabezoeðen ie Vianoönúch trhov
a Silvestra

lng. Zuzana Kopasová
Peter Paöka

- uviedol materiál
- rozprava

lng. Zoltán Horváth
- je tu najdrahöie vystúpenie Natália Hatalová to je prosím, akli Záner?

Peter Paõka
- prosím o odpoved'p. poslanca Koleka

Mgr. Peter Kolek
- ja som nebol pozvany ani na jedno sedenie k vianoönfm trhom. Mám inú faktickú
pripomienku.
- na upresnenie niektonfch negatívnych záleäitostí z minulého roka, ako predseda
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komisie kultúry by som ocenil, aby sme Silvester oslávili na patriönej úrovni
s odpoöítaním öasomiery, aby tamzaznela ötátna hymna prípadne príhovor primátora,
a aby sme sa vyhli takfm záleZitostiam, ktoré sa objavili na námestív minulosti.

Peter Paðka
- p. Kolek môZem Vás ubezpeöit, Ze hymna bude
- prosím Mgr. Koleka o reakciu na vystúpenie Hatalovej

Mgr. Ján Kolek
- boli vznesené podnety, aby sa program skvalitnil, boli rôzne alternatívy, ked'Ze
peñazí nebolo vel'a Natálía Hatalová je mediálne známa, je modernÍ typ umelca
u mladich l'udí dominuje. Po konzultácii aj s vedením mesta program bol schválenii.
Program bol doplnen¡i eðte o Sered'skii dixilandband.

Peter Paðka
- prosím návrhovú komísiu, aby preöítala návrh uznesenia

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. a) zákona

ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov

schval'uje
1. Organizaöné zabezpeöenie Vianoönich trhov a Silvestra 2016
2. Finanöné zabezpeöenie Vianoön¡ich trhov a Silvestra 2016
3. Kultúrny program

odporúöa

postupovat v súlade so schválenfm organizaönym zabezpeö,ením Vianoönfch trhov
a Silvestra 2016

Z: jednotliví garanti

Hlasovanie: Prítomní: 18
Za: 10
Proti: I
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Bod ð. 31 - lnformatívna soráva o nl ní Analúzv stavu a ochranv Zivotného

lng.Zuzana Kopasová
Peter Paðka

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

- uviedol materiál
- rozprava
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Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle g 11 ods. 4 písm. a) zákona

ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov

berie na vedomie
lnformatívnu správu o plnení úloh vypl¡ivajúcich zo záverov Analyzy o stave a ochrane
Zivotného prostredia na území mesta Galanta pre roky 2014-2018

ukladá

prednostovi MsÚ

kaZdoroöne predkladat' informatívnu správu o plnení úloh vyplyivajúcich zo záverov
Analyzy o stave a ochrane Zivotného prostredia na území mesta Galanta pre roky
2014-2018 T: november 2017

Hlasovanie Prítomní: 18
Za: 18
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Bod ð. 32 s va o vúchovno-vzdelávacei ðinn iei vúsledkoch
a oodmienkach ð I a ökolskúch zariadení v oôsobnosti mesta Galanta za
ðkolskú 201512016

Lucia Galambosová
Peter Paðka

- uviedla materiál
- rozpfava

Peter Závodskf
- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v súlade s plánom práce na rok 2016 ako i

$ 3 vyhlásky MSWaS SR ö. 9/2006 Z. z. o ðtruktúre a obsahu správ o vychovno-
vzdelávacej öinnosti, jej viisledkoch a podmienkach ökôl a ðkolskfch zriadení v znení
neskorðích zmien a doplnkov

schval'uje bezpripomienok

Správu o vychovno-vzdelávacej öinnosti, jej vlsledkoch a podmienkach ðkôl
a ðkolskfch zariadenív pôsobnosti mesta Galanta za Skolsk¡i rok201512016

Prítomní: 1B
Za: 18
Proti: 0
Zdräalo sa: 0

Hlasovanie
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Nehlasovalo: 0

Bod ö. 33 - Plnenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoia mesta
Galanta zarok2015

Lucia Galambosová
Peter Paðka

- uviedla materiál
- rozprava

lng. Frantiðek Gaulieder
- faktická - nakol'ko je to dokument Sirokospektrálny tak sa pyita kde sú vedúci
jednotlivfch útvarov MsÚ. Je to neúcta k oböanom, ktorítu sedia.

Peter Závodskf
- preðítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. a) zákona
ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Správu o plnení Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta za
rok 2015 bez pripomienok.

Hlasovanie: Prítomní: 1B
Za: 18
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Bod ð. 34 - Plán kontrolnei ðinnosti hl vného kontrolóra na obdobie l. polroka
2017

MVDr. Gábor Pallya - uviedol materiál
Peter Paðka - rozprava

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante

schval'uje

Plán kontrolnej öinnosti hlavného kontrolóra na obdobie

Prítomní:
Za:

18
18

Hlasovanie
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Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Bod ë. 35 - Návrh olánu orá MsZ v Galante na rok 2017

Peter Paðka - uviedol materiál
- rozprava

Mgr. László Biró
- bol by radðej keby boli plánové zasadnutia ako mimoriadne. Harmonogram, kto¡i ste
predloZili sa mi zdá, 2e nereflektuje na danú situáciu. Dnes máme 23. zasadnutie za 2
roky. To Ze sú v L polroku navrhnuté 3 zasadnutia a v ll. polroku 2 zasadnutia to sa
nám zdá málo. Sú tam 3-mesaöné intervaly. Navrhujem rozöírif poðet zasadnutí MsZ
na l. polrok o 1 zasadnutie. l.zasadnutie MsZ na prelome januára - februára,
2. zasadnutie MsZ na prelome marec-apríl, 3. zasadnutie MsZ - zaöiatkom më4a a 22.
jún je v poriadku. Na ll. polrok zasadnutie v mesiaci september a navrhuje doplnif eðte
jedno koncom októbra a december je v poriadku. Zaradenie bodov na jednotlivé
zasadnutie je na meste ako si naplánuje body programu.
- dávam to ako pozmeñujúci návrh s t¡im, Ze tento bod neschválif, materiál doplnit'
o pripomienky a novyi materiál predloíit' na rokovanie MsZ.

Peter Paéka
- budem úprimnf kvôli öomu sme navrhli menöí poöet zasadnutí MsZ. Neustále sa mi
mnoZia ponosy od pracovníkov MsÚ, Ze prípravou MsZ sú zahltení a nestíhajú
vybavovat'stránky aZiada¡ú ma, aby-sme zaviedli na MsÚ nestránkovf deñ. Ja sa
tomu bránim, pretoZe si myslím Ze MsÚ by tu mal byt pre oböanov mesta. Ako rieðenie
vidím zredukovat' poöet zasadnutí MsZ. Som otvorenli k Vaöím pozmeñujúcim
návrhom, ak by sme sa dohodli na 3. zasadnutiach v l. polroku a na 3. zasadnutiach
v ll. polroku mohlo by to byf pre obe strany vfhodné. V zmysle zâkona MsZ majú byf
kaådé tri mesiace. Toto vðak bolo málo preto sme návrhli 5 zasadnutí. PovaZujem za
korektné 6 zasadnutí.

Mgr. László Biró
- ja si myslím, 2e 23. zasadnutí je naoza¡ dosf, ale nie je to naöou vinou. Ked' po
kaZdom zasadnutí primátor X uznesení nepodpíðe, musíme prelamovaf nepodpísané
uznesenia. Plánovan! poöet 7 zasadnutí by malo byt'dostaöujúcich.

Peter Paðka
- mohli by sme diskutovaf o tom, preöo vetujem VaSe uznesenia. Nepovedal by som,
Ze je to mojou vinou. Ja tento bod st'ahujem a upravíme ho podl'a pripomienok.

lng. Zoltán Horváth
- v minulosti bolo dobnim zvykom, Ze niektoré veci sa konzultovali kedy, akli materiál
je potrebnê zaradil. Napr. v spoloönosti Galantaterm nikdy nebolo zaöiatkom
mesiaca apríl valné zhromaädenia. VZdy bolo najskôr poslednf aprílovf, ale vo
väö5ine prípadov v máji. Tu je zaradené v mesiaci aprí|, ale nikto to nekonzultuje
s nami. Mne bolo povedané, 2e p.prednosta Ti to vysvetlí no dodnes nevysvetlil.
- pyta sa, ked' je na február plánované MsZ, ak by nebolo skôr ako chceme rieöit
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napr. Galandiu? Minule som povedal,2e od januára musíme vediet'öo d'alej. Dnes
bol návrh na konatel'a spoloönosti stiahnuty, novyi návrh bude musiet'byt'predloZeny
na zasadnutie MsZ. Pyta sa, ako to vidíme s personálnou a rozpoötovou öast'ou
v prv¡ich mesiacoch v r.2017 v prípade Galandie.

Peter Paðka
- vðetko to bolo plánované predtfm, neZ bol bod konatel'a Galandie stiahnutf. Bola to
iniciatíva p. poslanca Závodského na öo má právo. Musíme príst's nejakfm návrhom
nechcite to odo mña v tejto chvíli, pretoZe sme nemali öas sa o tom rozprávat.

Peter Závodskf
- nepochopil som, öo som mal s Galandiou? Ty si stiahol bod ö. 8.

Peter Paëka
- ospravedlñujem sa bol to p. Mgr. László Biró

Peter Závodskf
- k tomuto bodu - závereöny úöet mesta sme opakovane na finanðnej komisii dohodli
za úöasti p. prednostu, 2e bude koncom marca hotovyi. Pomerná öasf krytia vfdavkov
je z prebytku roku 2016 nevyhnutne to potrebujeme dostaf do finanðnich operácií
preto 27. apríl je neskoro.
- ak by si ak¡ikol'vek podnikatel'dalZiadosf, ktorú je nevyhnutné schválif v MsZ musel
by na schválenie öakat tri mesiace. Preto si myslíme, Ze tento návrh v takom stave
ako bol, nebol najlepðí.

Peter Paéka
'VâZené dámy, Váåení páni vyðerpali sme program zastupitel'stva. Vðetkfm Vám
chcem zaåelat príjemné sviatky.

Peter Závodsk!
- hlásim sa do bodu Záver, öakal som aZ na koniec, aby sa vyöerpali body. Jeden bod,
ktonf si myslím, Ze nebol úplne v poriadku, tak by som chcel podat'návrh na uznesenie
a öakám na tento bod. Mám návrh na uznesenie.

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a ustanovenia $ 11 ods. 4 písm. o)

zákona ö. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

udel'uje

Tomáöovi Kovácsovi ,, Cenu mesta Galanta ,, pri príleZitosti ukonöenia svojej
profesionálnej kariéry za vzornú reprezentáciu mesta Galanta doma i v zahraniöí a

ukladá
prednostovi úradu

zabezpeöif slávnostné udelenie uvedeného vyznamenania a ocenenia.
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Hlasovanie: Prítomní: 18
Za: 18
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter PaËka
- vyöerpali sme program. Vöetkim Vám Zelám pr'rjemné preZitie sviatkov, vöetko dobré
v novom roku, ospravedlnenia som sa nedoökal, teraz dru krát Vám dávam
príleZitost' snádv novom roku

t{t //
¡'i {q'//(

pete{ Paõka
primátor

Overovatelia

Mgr. Mi Psota
prednosta úradu

[,

,9
PaedDr. Peter Õernf

lng. Frantiöek Gaulieder

Zapísala: Alena Deáková
V Galante, 09.12.2016
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